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Juridiska nämnden  

JN har avgjort 83 stycken bestraffningsä-
renden och 7 stycken tävlingsärenden. 

Ledamöter var: 
• Fredrik Borlie (ordförande) 
• Roger Häggkvist (vice ordförande) 
• Greger Sandell 
• Erika Palmeby 
• Daniel Sandberg 
 

 

Här hittar du allt som vi vill berätta från säsongen 2022/23, trevlig läsning!

Nationella disciplingruppen 

NDG har avgjort 185 stycken  
bestraffningsärenden 
• Daniel Böcker (ordförande)
• Marcus Granelli (ordförande)
• Anders Nilsson (ordförande)
• Carl Otterström (ordförande)
• Monika Tilander
• Ann-Charlotte Frogner
• Magnus Göransson
• Björn Landin
• Anders Ståhlberg

3. Förord

4. Det här är Svensk Innebandy / Personal och grupper

5. Licensierade spelare / Så slutade serierna

6. Den fördjupade organisationsutredningen är nu klar

8.  Gemensamt arbete – för ett mer likriktat Svensk Innebandy

8. 18 370 personer – världsrekord på Friends Arena

9. Två historiska mästare tog hem SM-gulden – igen

10.  Svenska Cupen bjöd på fullsatta hus – nu förändras formatet

11.  Svenska Cupens upplägg förändras – ger mer spänning

12. Svensk Innebandy skapar samhällsvärde för 3 miljarder

13.  SIU-modellen revideras – går in i avslutande fas / Fortsatt starkt 

samarbete med Umeå Universitet och Umeå Kommun

14. Nytt rekord i antalet kvinnliga licenser 

15. Nya steg för parainnebandyns inkluderingsprocess

16.  Ny trygghetspolicy slutförs – lanseras 2024/25 /  

Nylansering för Vår Förening Vill

17.  Svensk Innebandy lanserar ny elittränarutbildning – Från elit till elit

18.  Svensk Innebandy lanserar spel- och  

spela rutvecklingsplan för föreningar

19.  Svensk Innebandy lanserar Välkommen till Folksporten

20.  Dubbelt besök i Singapore –  
VM-bucklan fick följa med hem!

21.  Framtidens Innebandy och VM-bucklans turné med OBOS

22.  Lyckat evenemang när ”För-VM” genomfördes i Malmö

23.  Hon ska leda damlandslaget mot nya framgångar / Svensk Inne-
bandy bjöd in till nätverksresa – fokus på längre hållbara avtal

24.  Namnbyten ger effekt på våra ungdoms- och juniormästerskap

25.  Veteran-SM tog ett ordentligt steg framåt /  
Grafisk profil – Arbetet med det nya grafiska manéret

26.  Domarna utvecklas och framförs på Svensk Innebandys mästerskap

27.  Succé för nya domarkonceptet /  
Glenn Boström första domaren till 600 matcher

28.  Nu görs serierna om – nya seriestrukturen tar vid /  
Utökat samarbete med Suicide Zero

29.  Nytt format för Champions Cup

30.  EM 2026 spelas i Sverige /  
EU-projektet 4F avslutat – nästa steg på gång

31.  Sveriges internationella representanter

32. VM-arbetet intensifieras

33. VM-lotten special har lanserats inför VM 2024

34.  Rekordsiffror innebandy.TV / Åtgärder efter IT-incidenten 2022

35. Så många når Svensk Innebandy

36. De valdes in i Hall of Fame 2023/24

37.  Vinnarna säsongen 2023/24 pantamera fair play

38. Årets domare Dam

39. Årets domare Herr

40. Årets spelare Dam

41. Årets spelare Herr

42-55. Måluppföljning

56-58. Årsredovisning

59. Resultat och ställning

60. Resultaträkning

61. Balansräkning

62. Eget kapital och skulder

63. Koncernens kassaflödesanalys

64-65. Moderförbundets resultaträkning

66. Moderförbundets kassaflödesanalys

67-76. Noter

77-81. Revisionsberättelse

82-83. Tack för denna säsong/ Partners

Styrelsens sammansättning: 

• Märit Bergendahl, Ordförande
• Carin Sjöberg, vice ordförande
• Martin Klabere, vice ordförande
• Helen Wiklund Wårell
• Lena Larsson
• Malin Andersson
• Mats Romell
• Pontus Berger
• Tony Holmer

Valberedningens sammansättning: 

• Boel Carlsson, ordförande
• Eva Pethrus
• Henrik Wetterlundh
• Pontus Larsson
• Stina Norström

Licensnämnden:

• Åsa Byström
• Lars-Gunnar Nilsson
• Lars Egenäs (gick bort i vintras)

Lars Egenäs gick bort under verksamhetsåret. 
Lars har varit väldigt engagerad och driven 
i sin roll med att utveckla Licensnämndens 
arbete. Svensk Innebandy vill tacka Lars för 
allt han bidragit med under sina år som aktiv. 
Vila i frid.

Ett världsrekord. Det var möjligheten som uppenbarade 
sig när Friends Arena blev en potentiell arena för  
säsongens SM-final. En spelplats som också gav möjlighet 
att erbjuda förmånliga biljetter så att så många som 
möjligt skulle kunna vara på plats och skriva historia.  
  
Och vilken historia det blev. Rekordpublik på både dam- 
och herrfinalen summerar ganska bra var innebandyn 
står just nu. Intresset är stort och potentialen att växa 
är ännu större.  
  
Vi ser en säsong där vi inte bara har återhämtat antalet 
licensierade spelare till den nivå vis hade innan pandemin, 
utan nästan också passerat den och en säsong där vi 
slagit rekord, och det rejält i antalet kvinnliga spelare. 
Vi ser en säsong där intresset för våra ungdomsturne-
ringar fortsätter att öka. Där Veteran-SM lockar nya lag 
från hela landet och där Distrikts-SM återigen blir den 
folkfest som vi hoppats på.  
  
Att innebandyn är folksporten har också definierats i 
och med den nya kampanjen – Välkommen till Folk-
sporten. Vi arbetar hårt tillsammans med distrikt och 
föreningar för att attrahera nya utövare till vår sport 
och fortsätta att stärka attraktionskraften.  
  

Vårt fantastiska damlandslag reste till andra sidan 
världen och tog med sig bucklan hem efter VM i 
Singapore Här hemma implementeras spännande 
projekt för att fortsätta våra framgångar genom att 
utbilda elittränare och förbättra spelarutvecklingen  
i hela landet.  
  
Allt det här och mer återger vi i årets Verksamhets-
berättelse. 
  
Att Svensk Innebandy har en spännande tid framför 
sig råder det inga tvivel om. Den kommande säsongen 
bjuder bland annat på ett hemma-VM för herrar där 
vi förhoppningsvis får följa med på ännu en guldjakt.  
  
Se till att vara med oss i höst igen, den kommande 
säsongen är inget du vill missa.  
  
Men först, tack för den här säsongen!  
Och på återseende.

Märit Bergendahl 
Ordförande 

Svenska Innebandyförbundet

Joakim Lindström 
t.f Generalsekreterare 

Svenska Innebandyförbundet

FÖRORD

INNEHÅLLSFÖRTECKNING

VI VALDE ATT SE MÖJLIGHETERNA
Vi såg möjligheterna, vi tog chansen och tillsammans kan vi nu blicka tillbaka på 
säsongen 2023/24 som bland annat innefattat ett världsrekord på Friends Arena.  
Ett världsrekord som blev möjligt tack vare alla som tillsammans bygger framtiden  
för Svensk Innebandy.
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Personal
Joakim Lindström, tf. generalsekreterare 

Amanda Emet, VM-koordinator 

Anders Jonsson, utvecklingschef 

Andrea Hjelmåker, utbildningsansvarig 

Anki Kjellberg, försäljning- och partneransvarig 

Charlotta Aronsson, evenemangsutvecklare

Daniel Gustavsson, tävlingschef

Daniel Holm, tävlingskonsulent

Erik Nilsson, produktionsledare 

Göran Berg, kundtjänst 

Hanna Wiklund, barn- och ungdomsansvarig 

Hermine Dahlerus, ekonomichef 

Inez Rehn, inkluderingsansvarig

Jan Lindberg, landslagskonsulent 

Johanna Collin, redovisningsekonom

Jonas Olsson, systemutvecklare 

Jonatan Petersson, parainnebandyansvarig

Josefine Sinclair, föreningsutvecklingsansvarig 

Julia Sidklev, spelarutvecklingsansvarig 

Linda Noppa, förbundsjurist

Linn Lundström, förbundskapten damlandslaget

Lisa Eskils, varumärkesansvarig

Ludvig Gustavsson, medieansvarig

Magnus Nilsson, VM-ansvarig

Maja Wijkström, kommunikatör/art director VM 2024

Martin Hallén Almroth, digital kommunikatör

Mattias Linell, domarkoordinator, projektledare SM-final 

Michael Leimer, tävlingskonsulent 

Niklas Nordén, förbundskapten herrlandslaget 

Patrik Eklund, tävlingssamordnare

Robin Andersson, domarkonsulent 

Svenska Innebandyförbundet har lokaler på Skansbrogatan 7 i Idrottens hus, men också personal och lokaler 
i Göteborg, Jönköping, Linköping, Uppsala, Malmö, Mantorp, Munka-Ljungby, Örebro, Nyköping och Umeå. 
Totalt hade Svenska Innebandyförbundet cirka 40 personer anställda på olika basis. Under ledning av general-
sekretaren har resurserna fördelats på områden som administration, arrangemang, marknad, kommunikation, 
tävling, utveckling och landslag.

SVENSKA INNEBANDYFÖRBUNDETS PERSONAL OCH GRUPPER

Sofie Andersson, elit- och landslagschef

Sofia Haglund, HR-chef 

Stefan Jonasson, marknads- och arrangemangschef  
(tf. kommunikationschef)

Thomas K:h Andersson, IT-ansvarig 

Tobias Linderoth, projektledare VM

Thomas Brottman, förbundskapten herrlandslaget 

 

Slutat
Kayvan Zarea-Ganji, kommunikatör SSL (2024-04-30)

Åsa Karlsson, förbundskapten damlandslaget (2024-04-30)

Åsa Wigforss, ekonomichef (2023-11-10)

Mikael Ahlerup, generalsekreterare (2023-10-30)

Frida Stinesen, återstartskommunikatör (2023-10-30)

Tero Marjamäki, kommunikationschef (2023-09-25)

Zandra Eriksson, VM-kommunikatör (2023-08-15)

Hannah Kovacs Danielsen, tävlingskonsulent (2023-08-01)

Daniel Holm, serieutredare (2023-06-01)

Roger Ödebrink, ensamutredare (2023-06-01)

 

Börjat 
Linn Lundström, förbundskapten damlandslaget (2024-05-02)

Maja Wijkström, kommunikatör/Art Director VM 2024 (2024-02-20)

Daniel Holm, tävlingskonsulent (2023-08-15)

Julia Sidklev, spelarutvecklingsansvarig (2024-01-02)

Hermine Dahlerus, ekonomichef (2024-01-02)

Charlotta Aronsson, evenemangsutvecklare (2023-08-31)

Ändrade roller 
Magnus Nilsson, VM-ansvarig

Tobias Linderoth, projektledare VM 2024

DET HÄR ÄR SVENSK INNEBANDY
Syfte: Svensk Innebandys syfte är att erbjuda en enkel, rolig sport som alla kan utöva hela livet.

Vision: Svensk Innebandys vision är att bli Folksporten. Med folksport så tänker vi på en sport 
som tilltalar många. Som är öppen för alla. Som är så enkel och rolig att många vill utöva den. 
Och som dessutom är underhållande att se på.

Värdegrund: Svensk Innebandys kärnvärden bygger vår värdegrund. Det här är kompassen 
som alltid visar oss i rätt riktning. Oavsett vad vi gör, vilka beslut vi fattar eller hur vi kommunicerar, 
så har det sin grund här.

Inkludering Samverkan Nyskapande+ + =

Fetmarkerade är lag som spelat allsvenskan 2023/24 

LICENSIERADE SPELARE
Antalet licensierade spelare den 30/4 2024 

var 117 861 (113 654 i fjol)

37 750
KVINNOR

2023 - 35 899

80 111
MÄN

2023 - 77 755

SÅ SLUTADE SERIERNA 2023/24
DAM

Svenska mästare:  
Thorengruppen IBK

Seriesegrare:  
Thorengruppen IBK 
 
Åkte ur SSL:  
IBK Lockerud/Mariestad 
Åkersberga IBF 
 
Klara för SSL säsongen 2023/24:  
IBK Dalen 
Telge SIBK
 
Lagen som tog klivet upp från 
division 1 till Allsvenskan på  
damsidan:  
Hammarby IF IBF 

Landvetter IBK 

Rönnby Västerås IBK Ungdom 

Umeå Västra IF

Antal aktiva föreningar: 819 (840)  | Totalt antal övergångar: 7 584 (7 414) | Totalt antal aktiva unika lag: 7 007 (6 731)

655
GULDLICENS  

2023 - 745

19 004
RÖD LICENS 13-15 ÅR  

2023 - 18 861

28 550
BLÅ LICENS 10-12 ÅR  

2023 - 28 060

35 640
GRÖN NIVÅ - 0-9 ÅR  

2023 - 32 626

3 947
MOTIONSLICENS  

2023 - 3 934

30 065
SVART/LILA LICENS 

2023 - 29 428

Lagen som kvalade sig kvar till 
Allsvenskan på damsidan: 
Alunda IBF 
Craftstadens IBK 
FBC Katrineholm 
IBF Dalen

HERR 

Svenska mästare:  
Storvreta IBK

Seriesegrare:  
Storvreta IBK 

Åkte ur SSL:  
Hagunda IF 
Karlstad IBF  
 
Klara för SSL säsongen 2023/24:  
IBK Dalen 
Warberg IC 
 

Lagen som tog klivet upp från 
division 1 till Allsvenskan på  
herrsidan:  
Hässelby SK IBK 

Lagen som kvalade sig kvar till 
Allsvenskan på herrsidan: 
Fagerhult Habo IBK

Lagen som tog klivet upp till  
division 1 på herrsidan:
Arvika IBF 
Bjärreds IBK 
IBK Lockerud/Mariestad 
Moälvens IBK 
Onyx IBS 
Per-Ols IBF 
Storvreta Ungdom IBK 
Vinbergs IBS 
Örebro SK IBK
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DEN FÖRDJUPADE  
ORGANISATIONSUTREDNINGEN ÄR NU KLAR 
Under verksamhetsåret 2023/24 har en fördjupad organisations-
utredning ägt rum, på uppdrag av Svenska Innebandyförbundets 
förbundsstyrelse.  

Under årsmötet i juni 2023 fattades ett inrikt-
ningsbeslut om en fördjupad analys av en 
regional organisation. Fördjupningen skulle 
bygga vidare på den genomförda organisa-
tionsutredningen och utgå från de formule-
ringar som finns i inriktningsbeslutet utifrån 
de ändringsförslag som presenterades på 
årsmötet.  
 
Arbetet delades därefter upp i tre faser,  
en fas för empiriinsamling och analys samt 
slutligen en fas för sammanfattning och 
avrapportering.  
 
Arbetet har letts av Olov Wolf Watz från Stra-
tegirådet på uppdrag av Svenska Innebandy-
förbundets förbundsstyrelse. Till sin hjälp har 
Olov haft arbetsgrupper med representation 
från distrikten och Svenska Innebandyför-
bundet.  
 

I rapporten, som presenterades i februari 2024, 
visade analysen att en modell med nya regio-
nala SDF på ett tydligast sätt bidrar till målen 
om ett sammanhållet utvecklingsarbete och 
en likvärdig och enhetlig service till föreningar 
i hela landet är  
 
Rapporten utgjorde startpunkten för en fortsatt 
process där SIBF och distrikten tillsammans 
under kommande år identifierar arbetssätt 
och en organisationsstruktur som möter de 
behov innebandyn har. 
 
Ett förslag om fortsatt framdrift i frågan 
kommer det röstas om på förbundsmötet 
den 16 juni.
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18 370 PERSONER – VÄRLDSREKORD PÅ FRIENDS ARENA
Med en ny spelplats för SM-finalen 
2023/24 uppenbarade sig också en  
ny möjlighet – chansen att slå världs-
rekord i innebandypublik. 
  
  
SM-finalen – som de senaste åren huserat i Avicii Arena 
– fick till säsongen 2023/24 en helt ny spelplats i form 
av fotbollens nationalarena Friends Arena.  
  
Det här offentliggjordes i början av september 2023 
och arbetet mot den kommande säsongshöjdpunkten 
tog vid direkt.   
  
– Att gå från Avicii till Friends Arena innebar en enorm 
potential, det insåg vi direkt. Inte minst med tanke på 
möjligheten att slå världsrekord i innebandypublik, 
säger Mattias Linell, projektansvarig för SM-finalen, 
och fortsätter: 
  
– Friends Arena tar fler åskådare än tidigare spelplatser 
samtidigt som det också gav oss möjlighet att bygga 
en FunZone flera storlekar större än vad vi är vana att se.  
  
Där Avicii Arena var en bekant spelplats är Friends ett 
nytt kapitel och därmed behövdes ett gediget jobb 
göras inför evenemanget.  
  

– Att genomföra en innebandymatch i en arena som 
vanligtvis huserar fotboll innebar att vi behövde gör 
ett ordentligt förarbete. Men det har varit en inspire-
rande process, från början till slut.  
  
En av möjligheterna som uppkom tidigt i och med den 
nya spelplatsen var chansen att erbjuda förenings-
biljetter för så lite som 100 kronor styck. Det här i syfte 
att ge tillbaka till innebandyfamiljen under ett år som 
präglats av ekonomisk oro i landet.  
  
– Vi vet att många har haft det tufft under året som 
varit. Därför ville vi erbjuda så många som möjligt 
chansen att vara med på säsongens höjdpunkt, säger 
Stefan Jonasson, marknads- och arrangemangs ansvarig.  
  
När SM-finaldagen väl var kommen förkunnade den 
också att det tidigare världsrekordet för innebandy-
publik var slaget.  
  
15 794 respektive 18 370 personer såg Thorengruppen 
IBK och Storvreta IBK bli mästare på dam- och herrsidan.  
  
– Fantastiskt kul att så många valde att ta sig till Friends 
Arena. Vi är otroligt tacksamma för allas engagemang. 
Tillsammans skrev vi historia, avslutar Stefan Jonasson. 

TVÅ HISTORISKA MÄSTARE  
TOG HEM SM-GULDEN – IGEN

9 

SM-finalen på Friends Arena den 
27 april gav också två nya rekord i 
publik. Thorengruppens finalseger 
mot Pixbo innebar också en historisk 
trippel då laget vunnit, Champions 
Cup, Svenska Cupen och SM-titeln 
under samma säsong.  
 
Matchen slutade 6-3 till Thoren-
gruppen efter en dramatisk forcering 
från Pixbo i sista perioden. Men till sist 
fick Cajsa Alm, som både öppnade 
och avslutade målskyttet, fira med 
sina lagkamrater i grönt.  
 
– Jag är så stolt över alla som är i det 
här laget. Att vi lyckas ta tre guld 
den här säsongen och vinna alla 
matcher utom en under slutspelet 
mot Täby. Man kan inte begära så 
mycket mer. Jag är jätte-jättenöjd. 

För Storvretas del innebar finalsegern 
med 8-5 mot Pixbo att man nu är 
först i historien att nå åtta SM-tecken. 
18  370 personer såg herrfinalen i 
Friends Arena och hos den Fredrik 
Lindholm, som var en av Storvretas 
guldbärgare betydde SM-guldet 
något alldeles extra då man blev 
mesta mästare. 
 
– Det betyder jättemycket. Jag är 
uppvuxen och har spelat i Storvreta 
och gått hela vägen. Det ligger mig 
så klart varmt om hjärtat, säger 
Fredrik Lindholm och beskriver 
känslan att lyfta bucklan: 
 
– Det var en fantastisk upplevelse, 
speciellt framför det röda havet. Det 
är obeskrivligt. 

Thorengruppen IBK och Storvreta IBK är svenska 
mästare säsongen 2023/24 och historiska. Thoren-
gruppen tog fjärde raka SM-titeln och säkrade en 
trippel. Samma dag blev Storvreta mesta mästare 
efter sitt åttonde SM-guld i historien. 

HÄR ÄR LAGEN SOM FICK KOMMA HÅLLA-HANDEN-NÄRA PÅ FRIENDS ARENA
Tillsammans med ICA skapades en tävling där lag kunde ansöka om chansen 
att gå in tillsammans med finallagen på SM-finalen.  
  
Totalt valde 57 föreningar att ansöka där fem lyckliga föreningar fick chansen 
att uppfylla sin dröm.  
  
Åkersberga IBK, IBK Vänersborg, Lillån IBK, IBK Lockerud och Endre IF fick 
alla komma hålla-handen-nära med sina idoler under SM-finalen på Friends 
Arena. Samtliga föreningar har ett partnerskap med sin lokala ICA-handlare 
på hemmaplan.  
  
– Det var riktigt pirrigt, men kul, enades Åkersberga P14 om i en gemensam 
recension efter finalen.
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Finalmötet i Svenska Cupen mellan Thorengruppen IBK 
och Pixbo IBK blev en riktig rysare. Pixbo var länge i 
förarsätet och det var många grönklädda supportrar 
som höll på att sätta guldjublet i halsen. Men Thoren-
gruppen vände 2-6-underläget till ett förlösande 7-6.  

 

Stor matchhjälte för Umeålaget blev Jonna Stenvall 
som knackade in det avgörande målet.  
 
– Jag kanske inte är den mest tippade att avgöra, men 
det känns väldigt bra och väldigt kul, säger Jonna 
Stenvall och fortsätter att summera matchen.  

 

– Vi har en extremt stor vinnarmentalitet och mycket 
vilja. Vi tror på oss själva för vi har vänt matcher förr. Vi 
är extremt starka i tredje perioden och det visar vi idag. 

55 mil söderöver och tre dagar senare så spelades 
herr arnas Svenska Cupen-final och där blev det  
däremot en röd-vit guldyra.  
 
Över 2300 åskådare såg Pixbo IBK slå IBF Falun med 
6-4. Finalen bjöd på allt som kan tänkas ut av en final 
på förhand. Vackra mål, hårda närkamper och minst 

Fullpackade arenor i Umeå och Falun fick se två gastkramande finaler då 
Thorengruppen IBK (dam) och Pixbo IBK (herr) tog hem guldpokalerna 
säsongen 2023/24. Nu förändras upplägget för att ge mer spänning genom 
hela turneringen. 

sagt svettiga räddningar. Målvakten och trotjänaren i 
Pixbo Jon Hedlund blev stor guldhjälte med sin pre-
station i finalen. 
 
– Överlag är jag nöjd efter den här insatsen. Sen jag är  
alltid sån att jag tycker ska ta någon boll till här och där 
men så är innebandy, så länge man gör några bra 
räddningar är det okej att släppa in något mål ibland, 
säger Jon Hedlund

Han och hans lagkamraters framgång var den första 
på herrsidan sedan 2003 för Pixbo IBK, då man vann 
SM-guld senast. 
 
– Fantastiskt kul att äntligen få vinna med det här 
gänget. Jag är inne på min fjortonde säsong i Pixbo 
utan att ta någon titel. Även om det inte är ett SM-
guld så betyder det mycket.

SVENSKA CUPENS UPPLÄGG FÖRÄNDRAS – GER MER SPÄNNING 
Svenska Cupen lanserades i sitt nuvarande format 
inför säsongen 2021/22. Turneringen ger mindre lag 
chansen att mäta sig mot giganterna från SSL när en 
av säsongens mest åtråvärda titlar står på spel.   
 
– Vi märker att intresset för turneringen ökar successivt 
och ett tydligt tecken på det är årets finaler som spelades 
inför närmast fullsatta arenor på både dam- och herr-
sidan.  
 
Till den kommande säsongen genomförs flertalet 
förändringar i upplägget av Svenska Cupen där syftet 
är att göra turneringen än mer intressant.   
 
En nyhet är bland annat att de lag som slutade på pla-
cering 1-8 i årets SSL går in i Svenska Cupen i omgång 3.  
 
Ett urval från det nya upplägget för Svenska Cupen:    
Från och med säsongen 2024/25 blir Svenska Cupen 
identisk på dam- och herrsidan. 

Omgång 1 består enbart av lag som kvalificerats via 
distrikten (SDF). 

Omgång 2 består av vinnarna från omgång 1, lag pla-
cerade 9-14 i SSL, de åtta (8) lag från Allsvenskan som 
kvalade till SSL samt ett (1) direktkvalificerat lag från 
distrikten (SDF).  

Åttondel- och kvartsfinaler spelas i enkelmöten medan 
semifinaler spelas i dubbelmöten.   

Målskillnad beaktas i semifinal om lagen får samma 
poäng i dubbelmötet.  

I finalen lottas hemmalag om inte exakt samma lag 
möttes i finalen året innan. Då blir det lag som hade 
bortaplan året innan hemmalag detta år förutsatt att 
den föreningen uppfyller de krav som SIBF ställer på 
finalarrangören.   

Vinnaren av Svenska Cupen 2024/25 erhåller 150.000 
kr samt kvalificerar sig till Champions Cup 2025/26. 
Förlorande finallag erhåller 75.000 kr.

SVENSKA CUPEN BJÖD PÅ FULLSATTA HUS –  

NU FÖRÄNDRAS FORMATET
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För andra året i rad har EY på uppdrag av Svenska Innebandyförbundet 
undersökt hur verksamheten bidrar till samhället. Rapporten visar att 
förbundets bidrag till ökad fysisk och psykisk hälsa, kan minska kostnaderna 
för sjukvård med 108 miljoner kronor. Innebandyn skapar även samhälls-
värde genom ideellt arbete som uppskattas till 2,9 miljarder kronor. I årets 
rapport analyseras även data på distriktsnivå. Stockholm och Småland-Ble-
kinge bidrar med störst ekonomiskt värde.

Rapporten ”Vilket värde skapar 
Svensk Innebandy till samhället?” 
från rådgivnings- och revisionsfö-
retaget EY visar vilket värde som 
Svenska Innebandyförbundet 
(Svensk Innebandy) bidrar med 
till samhället. Rapporten utgår 
från Agenda 2030 och FN:s 
globala mål för hållbar utveckling.  
 
– Sverige är världsledande med 
VM-guld för både herrar och damer 
men i skymundan hamnar ofta 
idrottens betydelse för individ 
och samhälle. Isoleringen under 
coronapandemin var tuff för 
många människor. Rapporten 
påminner oss om vikten av att 
skapa ökad öppenhet och arbeta 
aktivt med psykisk hälsa, inte 
bara inom idrotten, utan även på 
våra arbetsplatser, säger Roxanne 
Mårback, specialist inom social 
hållbarhet på EY.  

 – Den här rapporten är ett fantas-
tiskt kvitto på vad innebandyn  
bidrar med till samhället, på flera 
olika plan. Att arbeta med frågor 
som mental hälsa och jämställdhet 
ser vi som oerhört viktigt och är 
områden där Svensk Innebandy 
ska ligga i framkant. Tillsammans 
med våra distrikt och föreningar 
fortsätter nu arbetet för att befästa 
innebandyn som folksporten i 
Sverige, en sport som attraherar 
många och är öppen för alla, säger 
Märit Bergendahl, styrelseord-
förande för Svenska Innebandy-
förbundet. 
 
EY:s underlag har i år blivit ännu 
större då fler av Sveriges alla 
föreningar deltagit i enkäten som 
ligger till grund för rapporten. I år 
ökade det fastställda värdet till 2,9 
miljarder och det största värdet 

ligger i det ideella arbetet som 
sker av ledare och volontärer. 
 
I årets rapport har data för första 
gången analyserats på distrikts-
nivå. Analysen visar att distrikten 
med flest aktiva lag, Stockholm 
och Småland-Blekinge, också 
bidrar med störst ekonomiskt 
värde. Stockholm bidrar med 
totalt 505 miljoner kronor och 
distrikt Småland-Blekinge med 
325 miljoner kronor. 

SIU-MODELLEN REVIDERAS – GÅR IN I AVSLUTANDE FAS SVENSK INNEBANDY SKAPAR 
SAMHÄLLSVÄRDE FÖR 3 MILJARDER

Svensk Innebandys Utvecklings-
modell (SIU) har reviderats under 
verksamhetsåret och går i skrivande 
stund in i en avslutande redaktionell 
fas. 
  
Till vår hjälp har vi haft specialister 
och forskare på de områden som 
utgör grunden till SIU och den 
goda innebandymiljön: Ledarskap, 
Idrottspsykologi, Innebandyfys och 
Spelet.  
  
Innehållet är uppdaterat med aktuell 
forskning och har även förändrats 

i sin struktur, samt lyfter fram inte 
enbart ledarens roll och ansvar 
utan även att föreningen behöver 
ha ett samlat perspektiv på SIU 
och sin verksamhet.  
  
Den grafiska presentationen av 
SIU-modellen innehåller huvud-
sakligen samma information som 
förut men är också något justerad 
och har fått ett modernare uttryck. 
Parallellt med revideringen har 
kopplingen mellan SIU-modellen 
och det som brukar omnämnas 
SIU i praktiken - d.v.s. de praktiska 

aktiviteterna som vilar på SIU- 
kunskapen, till exempel våra ledar-
utbildningar och SDF-arbetet med 
spelarutveckling – setts över och 
justerats på de områden där det 
behövts.  
  
SIU i praktiken kommer att tydlig-
göras ytterligare i dialog med SDF 
och föreningar när modellen är 
slutligt lanserad under hösten 2024. 

FORTSATT STARKT SAMARBETE MED  
UMEÅ UNIVERSITET OCH UMEÅ KOMMUN 
  

Samarbetet med Umeå Universitet och Umeå Kommun fortsätter i enlighet 
med våra gemensamma, långsiktiga mål för forskningsområdet.  
  

Under året har den nya forskningsplanen för 2024 
– 2026 färdigställts, delvis med hjälp av innebandy-
rörelsens egna förslag på vad vi behöver mer kunskap 
om. Många projekt som initierats tidigare är i gång 
enligt plan och flera har färdigställts och/eller fått ökad 
spridning under året. 
  
Tillgängligheten till ny kunskap inom innebandyrörel-
sen är IKC-samarbetets viktigaste uppgift och för att 
nämna ett par exempel som under 2023/24 har upp-
märksammats även utanför innebandyfamiljen kan 
nämnas ”What it takes to win”; Fysiologiska riktlinjer, 

fysisk testning och träning inom innebandyn samt 
Knäkontroll+, som båda är lättillgängliga och viktiga 
verktyg för att förbättra hur innebandyn bedrivs inom 
Svensk Innebandy.  
  
Sofia Levins doktorandprojekt inom psykologi vid 
Umeå universitet, inriktat på RIG- och NIU-elevers 
mående och skadeförekomst och som huvud finan-
sieras av Företagsforskarskolans i Umeå, går in i en ny 
fas efter att tre års datainsamling bland flera hundra 
elever är genomförd. 
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NYA STEG FÖR PARAINNEBANDYNS INKLUDERINGSPROCESS
NYTT REKORD I ANTALET KVINNLIGA LICENSER
 

Antalet utövare inom Svensk Innebandy fortsätter att växa. Inför säsongen 
2023/24 stod det klart att antalet kvinnliga licenser nått nya rekordhöjder.  
Ett rekord som därefter utökats under säsongen. 
 
Det tidigare rekordet för antalet 
kvinnliga licenser låg på 35 416 och 
kommer från säsongen 2019/20. 
I augusti 2023 mättes antalet kvinn-
liga licenser till 36 055. I april 2024 
var den siffran ännu högre.  
  
Totalt fanns 37 633 kvinnliga 
licenser när verksamhetsåret gick 
mot sitt slut. Det är en ökning på 
1578 licenser från augusti samma 
säsong.  
  
– Fantastiska siffror! Vi har, med 
undantag för pandemiåren, stabilt 
ökat antalet flickor och kvinnor som 

spelar innebandy de senaste åren 
men så här högt licensantal har vi 
aldrig haft tidigare, säger Inez Rehn, 
inkluderingsansvarig på Svensk 
Innebandy som förklarar utveck-
lingen: 
  
– Det vi sett är att ökningen på flick- 
och damsidan gäller alla våra nivåer, 
även om ökningen är som störst i 
de lägre åldrarna (på grön och blå 
nivå). Det är otroligt glädjande då 
vi vet att flickor tenderar att stanna 
och komma upp till seniornivå men 
att vår utmaning är just att få dem 
att börja hos oss. 

 Även antalet manliga licenser har 
ökat. I april låg siffran på 79 895, 
vilket kan jämföras med 78 202 från 
säsongen 202/23.  
  
– Vi vill vara Folksporten för alla och 
jag tycker att vi med dessa siffror 
kan konstatera att vi i alla fall är en 
sport för väldigt många. Det stora 
tappet som vi fick under pandemin 
är vi på vissa delar redan förbi och 
på andra snart ikapp. Vi är inte 
nöjda ännu såklart. Inom några år 
vill vi se ett all time high-rekord på 
alla våra licenser. 

Den 6–7 september 2023 samlades arbetsgrupper 
med representation av Svenska Innebandyförbundet, 
innebandyns specialdistriktförbund, Svenska Paras-
portförbundet, Parasportens specialdistriktsförbund, 
anpassad grundskola samt projektet ”Elinnebandy 
är livet” för en uppstart i nästa del av inkluderings-
processen – som även har fått ett nytt namn i form  
av ansvarsförflyttningen.  
  
Arbetsgruppernas uppgift var att under året fokusera 
på utvalda områden för att identifiera kommande 
utmaningar kring ansvarsförflyttningen. Därefter ta 
fram de bästa sätten att hantera och lösa dessa.   

Arbetsgruppernas uppstart markerade också att 
ansvarsförflyttningen fortgår som planerat.  
  
– Gruppernas uppgift är att utifrån sin gemensamma 
kompetens föreslå hur vi inom Svensk Innebandy bör 
jobba med frågor inom de fyra utvalda fokusområdena 
för att skapa en fungerande verksamhet för både våra 

föreningar, distrikt och på nationell nivå, säger Jonatan 
Petersson, parainnebandyansvarig Svensk Innebandy.  

– Jag tycker det känns som en stabil och bra grund att 
bygga vidare på i nästa steg av ansvarsförflyttningen.  
  
Arbetsgruppernas slutsatser kommer därefter 
behandlas och utgöra en grund i ansvarsförflytt-
ningens fortsättning. 

I början av september 2023 arrangerade Svensk Innebandy– tillsammans 
med Parasport Sverige – en uppstart för nästa steg av inkluderingsprocessen.
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Från elit till elit är Svensk Innebandys nya elittränar-
utbildning som lanserats till säsongen 23/24. Utbild-
ningen är speciellt framtagen till före detta elitspelare 
som vill verka som elittränare i framtiden. 
  
Tanken är att samla och ta vara på den kompetens 
som finns hos de tidigare elitspelarna och bidra till 
att fler, både män och kvinnor, väljer att fortsätta 
sin karriär inom tränaryrket. Utbildningen syftar att 
omsätta kunskapen och erfarenheten från spelar-
karriären in i tränarskapet.  
  
– När vi såg att det fanns intresse från aktiva spelare 
som funderar på tränaryrket efter sina spelarkarriärer 
ville vi främja detta – och samtidigt dra nytta av deras 
erfarenhet. Det blir ett sätt för förbundet att stötta upp 
och underlätta kommande karriärövergångar, säger 
Andrea Hjelmåker, utbildningsansvarig. 

Utbildningen började den 24 januari 2024 och pågår 
till september samma år. 

SVENSK INNEBANDY LANSERAR NY 
ELITTRÄNARUTBILDNING – FRÅN ELIT TILL ELIT
 

Till säsongen 2023/24 startade Svensk Innebandy en ny elittränarutbildning – 
Från elit till elit. Utbildningen syftar att samla kompetens hos tidigare elitspelare 
med en önskan om att bli tränare på elitnivå. Totalt antogs 23 personer till den 
nya utbildningen.

NY TRYGGHETSPOLICY SLUTFÖRS – LANSERAS 2024/25

Det vägledande materialet och arbetsmaterialet är till 
stor del framtaget under säsongen 2023/24. Själva 
projektet tog sina första staplande steg under hösten 
2022 men arbetets det stora arbetet och har alltså 
skett under detta verksamhetsår.  
 
– Vi ser fram emot att ha en gemensam policy att luta 
oss mot, något innebandyn saknar idag. Med det nya 
trygghetsmaterialet kommer vi kunna få vägledning i 
allt ifrån hur vi skapar gemenskap och delaktighet till 
lite svårare frågor så som mobbning och sexuella över-
grepp, säger Josefine Sinclair, föreningsutvecklingsan-
svarig och ansvarig för trygghetsfrågor.  

Trygghetsmaterialet som tagits fram utgår  
från fem trygghetsområden:

• Fysisk milö 

• Social miljö 

• Idrottslig miljö 

• Våld 

• Sexuella trakasserier och övergrepp

Arbetet med att ta fram en nationell trygghetspolicy är i sitt slutskede. En 
sådan saknas idag och kommer att lanseras under nästkommande säsong, 
hösten 2024.

NYLANSERING FÖR VÅR FÖRENING VILL
 

Svensk Innebandy nationella verktyg för föreningsutveckling – Vår Förening Vill 
– har nylanserats på en mer användarvänlig plattform.  Allt för att underlätta för 
föreningarna ute i landet.
  
 Vår Förening Vill lanserades 2020 och är ett digitalt 
verktyg där föreningar genomgår ett skräddarsytt 
utvecklingsarbete med hjälp av ett 6-stegsprogram. 
Nya Vår Förening Vill är samma verktyg fast med 
smidigare registrering och användning, nya praktiska 
funktioner och snyggare design. 
  
– Många av föreningarna som tidigare jobbat med 
verktyget har varit väldigt nöjda med upplägg och 
innehåll, men i flera fall har det upplevts som krångligt 
att registrera sig och hitta rätt inne på utbildningspor-

talen. Vi är så glada över att kunna lansera en uppda-
tering av Vår Förening Vill, säger Josefine Sinclair, 
föreningsutvecklingsansvarig på Svenska Innebandy-
förbundet. 
  
Vår Förening Vill startade i ett samarbete mellan 
Svenska Innebandyförbundet och distrikten för att 
kunna erbjuda ett stödverktyg till föreningarna. 
  
–  Vi har lyssnat på våra föreningar och utvecklat nya 
Vår Förening Vill till en mer användarvänlig plattform. 
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SVENSK INNEBANDY LANSERAR SPEL- OCH 
SPELARUTVECKLINGSPLAN FÖR FÖRENINGAR 
 

Ett underlag som riktar sig till föreningar som vill ha hjälp på vägen att 
utveckla sin egen spel- och spelarutvecklingsplan. Ett arbetsdokument som 
kan användas för alla föreningar och lag, oavsett nivå på ungdomssidan. Det 
är vad Svensk Innebandy presenterat under säsongen 2023/24.

Materialet i sig är byggt för ungdomssidan i förening-
en. Utgångspunkten är utifrån röd nivå men är även 
nedbrytbar till blå nivå och det finns inslag som går att 
använda ner till grön nivå. 
  
Den ska också kunna vara behjälplig för att skapa en 
”röd tråd” genom föreningens ungdomssida. Doku-
mentet kan användas oavsett lag/serietillhörighet och 
av alla olika föreningar i landet.   
  

– Det här verktyget har vi upplevt är mycket efterläng-
tat hos många föreningar, säger Niklas Nordén på 
Svensk Innebandy och fortsätter:  
  
– Det här skapar en möjlighet för föreningar att oavsett 
ambitionsnivå att samarbeta med grunden i sin filo-
sofi, för att sedan kunna omsätta den i praktiken och 
göra det över en längre tid. 

Svensk Innebandys vision är att bli folksporten. Med 
folksport menas en sport som tilltalar många och som 
är öppen för alla. Som är enkel och rolig så att många vill 
utöva den och som dessutom är underhållande att se på.    

Därför lanserade Svensk Innebandy kampanjen 
”Välkommen till folksporten” i september. En kommu-
nikationskampanj med fokus på gemenskapen och 
sammanhållningen som innebandyn har gett, och 
ger, väldigt många. Totalt var det sju olika historier i 
dokumentär stil som visade aktiva innebandypersoner 
när de berättade om varför just de valt att vara en del 
av innebandyn.

 – För mig betyder innebandyn gemenskap, glädje och 
allas lika rätt att få delta i en fritidsaktivitet. Oavsett 
vilka fysiska eller psykiska förutsättningar vi har. Vi har 
en härlig gemenskap, och är väldigt inkluderande, 
man får komma som man är. Vi sätter inga krav på att 
du ska vara efter en viss mall utan kom som du är. Det 
kommer bli grymt kul, säger Pontus Ydström som är 
aktiv i FBC Kalmarsund i en av kampanjfilmerna.  

Bakom kampanjfilmerna står Svensk Innebandys 
partner Passion Lab.  

– Vi ville på riktigt visa att innebandy är den svenska 
folksporten. Sporten uppfanns i Sverige, och är de 
facto vår största utövaridrott. Vi ser fram emot att 
fortsätta bidra till att realisera innebandyns enorma 
potential i dess kraft att engagera människor i olika 
åldrar och nivåer och visa att innebandy är en gemen-
skap där alla är välkomna, säger Daniel Hegborn, 
strategiskt ansvarig på Passion Lab.   

Kampanjfilmerna, som tänkts användas under en 
längre tid, har bland annat synts digitalt på tidnings-
sajter och i sociala medier. Välkommen till folksporten 
har varit, och är, ett steg i en långsiktig satsning på att 
stärka varumärket Svensk Innebandy med syftet att 
rekrytera och behålla.    

– Svensk Innebandy växer och vi är den lagsport som 
återhämtat oss starkast efter pandemin. Extra gläd-
jande är att vi den här säsongen har nytt rekord i antal 
kvinnliga licenser. Nu fortsätter vår resa mot att bli 
folksporten, säger Joakim Lindström, t.f. generalsekre-
terare på Svensk Innebandy. 

VÄLKOMMEN TILL FOLKSPORTEN 
KAMPANJEN OM INNEBANDY SOM EN SPORT FÖR ALLA, NU OCH LIVET UT
Svensk Innebandys vision är att bli folksporten. Därför har vi arbetat hårt sedan 
1981 med att låta sporten växa och inkludera fler. Under säsongen lanserades en 
varumärkesbyggande kampanj som fokuserar på den glädje och gemenskap 
som innebandyn rymmer – Välkommen till folksporten. 
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Under fjolårets verksamhetsår startade Framtidens 
Innebandy. Ett koncept där innebandyn visades upp 
för skolungdomar med hjälp av föreningar på lokal 
nivå. Fokus har varit skapa inkluderande och roliga 
innebandyaktiviteter i samband med skolbesök och 
prova på-tillfällen i föreningen. 
 
Föreningar som ville bli en del av projektet hade 
möjligheten att få ekonomiskt stöd på 3000 kronor 
för de eventuella omkostnader som deltagandet kan 
innebära samt ett startpaket med klubbor och bollar. 
 
Förhoppningen är att utfallet gör fler intresserade att 
spela och vara verksamma inom innebandyn redan 
från skolnivå.  
 
VM-turnén  
Ett annat sätt där OBOS varit med skapat intresse 
kring sporten har varit att hylla landslagen som vunnit 
det finaste som går att vinna – VM.  
 
När blågult besegrade Finland med 6-4 i VM-finalen 
i Singapore innebar det ett historiskt nionde raka 
VM-guld! Precis som för herrarna året innan åkte 
VM-bucklan ut på turné genom landet för att fira. 
 
- Vi är så klart oerhört glada att kunna få till turnén i år 
igen. Att det blir VM-guld varje år är inget vi kan ta för 
givet. Turnén är en bra möjlighet för oss att fira våra 
VM-hjältar och att kunna dela firandet och bucklan 
med spelarnas föreningar och alla supporters runtom 
i Sverige, sa Sofie Andersson, landslagschef på Svensk 
Innebandy i samband med turnéstarten. 

 

Turnén startade i mitten av december i Täby och fort-
sätte sedan med sju stopp i sju olika städer där våra 
VM-hjältar spelar till vardags i. Bucklan och firandet 
tog plats i samband med olika matcher i SSL och slut-
spelet i Svenska Cupen. 

En av våra huvudpartners OBOS har under året haft en rad projekt igång. Två 
av de mest uppskattade under verksamhetsåret har varit med och samman-
flätat både bredd och elit. Vi började säsongen med att en ny ansöknings-
period av Framtidens Innebandy och både avslutade kalenderåret 2023 och 
inledde 2024 med VM-bucklans segerturné runt om i landet. 

FRAMTIDENS INNEBANDY OCH 
VM-BUCKLANS TURNÉ MED OBOS

DUBBELT BESÖK I SINGAPORE –  
VM-BUCKLAN FICK FÖLJA MED HEM

I månadsskiftet maj-juni reste en delegation från 
Svensk Innebandy till Singapore i ett förberedande 
VM-läger samt i syfte att hjälpa sportens utveckling 
internationellt.  
  
På plats hölls föreläsningar, utbildningstillfällen, 
målvaktsundervisning, autografskrivningar, tränings-
matcher med mera som uppskattades mycket av den 
lokala publiken.  
 
– Det var en fantastisk möjlighet för oss att både få 
vara där och utbilda tränare och idrottslärare och få 
en inblick i hur de bedriver innebandy i skolan, säger 
Hanna Wiklund, barn- och ungdomsansvarig Svensk 
Innebandy.  
 
Det var också ett tillfälle för damlandslaget att prova 
på den långa resan med tillhörande tidsomställning 
inför VM som skulle spelas i december samma år.  
  
Kanske var det också förberedelserna som la grunden 
till det som sen skulle ske i slutet på året.  
  
Sverige imponerade stort under VM-turneringen i 
Singapore. Blågult vann till slut finalen mot Finland 
med 6–4 efter en imponerande förstaperiod där laget 
ledde med 6–0.  

  – Det här var nog den bästa perioden vi någonsin 
gjort i de här utsatta lägena. 6-0 mot Finland, helt 
otroligt. En fantastisk första period, sa förbundskapten 
Åsa Karlsson då.  

  
När slutsignalen ljöd förkunnande den att Sverige 
vunnit sitt nionde raka VM-guld på damsidan, totalt 
elfte.  
  
– Det känns helt overkligt att vi är på andra sidan 
jorden och att vi har spelat hem VM-guldet ännu en 
gång. Det är så otroligt vackert och ännu vackrare att 
vi gör det med det här laget, sa Maja Viström efter 
finalen. 

Under 2023 var Svensk Innebandy på dubbla besök i Singapore. Det första i syfte 
att hjälpa sportens internationella utveckling. Det andra slutade i att VM-bucklan 
fick följa med på resan hem.   
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Efter en lång och gedigen process stod det under 
2024 klart vem som skulle ta över rollen som förbunds-
kapten för damlandslaget. Svensk Innebandy kunde i 
samband med SM-finalen på Friends Arena presentera 
Linn Lundström som ny förbundskapten.  
  
– Det är såklart väldigt ärofyllt och väldigt spännande. 
Det känns jätteroligt att få vara en del av landslags-
verksamheten igen, det var ett tag sen jag var det som 
spelare. Jag ser väldigt mycket fram emot att börja. 
  
Sverige är världsledande på landslagspositionen och 
har på damsidan rönt stora framgångar. Att det nu blir 
Linn Lundström som ska leda laget mot nya mål känns 
väldigt positivt, berättar elit- och landslagschef Sofie 
Andersson.  
  

– Det har varit en lång  
process som har pågått 
sen innan VM i Sing-
apore. Rollen som 
förbundskapten är ett 
av de mest ärofyllda 
uppdragen vi har och 
det är flertalet urvals-
kriterier som behöver 
uppfyllas, säger Sofie 
Andersson och fortsätter: 
  
– Linn stämmer väl in på den kravbild vi satt upp och 
under de samtal som vi har haft känner jag mig helt 
övertygad om att hon kommer hjälpa landslaget nå 
nya framgångar. 

HON SKA LEDA DAMLANDSLAGET MOT NYA FRAMGÅNGAR
Som spelare vann hon tre VM-guld och spelade 47 landskamper. Nu är Linn 
Lundström namnet som ska leda damlandslaget mot nya framgångar. 

”För-VM” samlade Sveriges, Finlands, 
Schweiz och Tjeckiens herr- och 
U19-herrlandslag som under tre 
dagar drabbade samman i Baltiska 
Hallen, Malmö.  
  
Draget att marknadsföra evene-
manget som ”För-VM” visade sig 
väldigt lyckofullt då intresset blev 
stort. Åskådarmässigt lockade ”För-
VM” hela 3324 personer när Sverige 
och Finland drabbade samman 
under lördagskvällen.  
  
Ett nästintill fullsatt Baltiska Hallen 
fick därmed se blågult ta revansch 
efter premiärförlusten dagen innan.  
  
– Helt magiskt. Det var knappt en 
ledig stol idag, det var ett fantastiskt 
tryck och det hjälpte oss verkligen, 
sammanfattade landslagsdebu-
tanten Sakarias Ulriksson lördagens 
match.  
  

Herrlandslaget lämnade ”För-VM” 
med två vinster och en förlust. 
U19-herrlandslaget fick under turne-
ringens sista dag även de avsluta 
med en seger. Det här när laget 
besegrade Schweiz med 5-4.  
  
Just känslan att avsluta hemmap-
lansturneringen med en seger 
ska inte underskattas, menade 
förbundskapten Jonatan Brolin.  
  
– Det var skönt, det ska man inte 
sticka under stolen med. Vi hade 
kunnat ta med oss massa bra saker 
ändå från den här helgen oavsett 
hur det hade gått i den här matchen. 
Men det är betydligt lättare för 
sinnet när man har en vinst med sig, 
sa Jonatan Brolin då. 

LYCKAT EVENEMANG NÄR 
”FÖR-VM” GENOMFÖRDES I MALMÖ
I november 2023 arrangerades Euro Floorball Tour 
under namnet ”För-VM” i Malmö och Baltiska Hallen. 
Ett lyckat evenemang som lockade över 3300 åskådare 
när Sverige och Finland drabbade samman under 
turneringens andra dag. 

SVENSK INNEBANDY BJÖD IN TILL NÄTVERKSRESA – FOKUS PÅ LÄNGRE HÅLLBARA AVTAL 
Årets nätverksresa genomfördes i samband med ”För-VM” (EFT) i Malmö. Drygt 40 
personer var på plats där fokus låg på att stärka Svensk Innebandys partnerfamilj.

Svensk Innebandy växer. Partners-
sidan fortsätter att vara stark och 
under året har Svensk Innebandy 
välkomnat ett flertal nya partners 
till partnerfamiljen.  
  
Fokus ligger på längre och hållbara 
avtal där alla samarbetspartners 
ska känna ett värde av att tillhöra 
innebandyfamiljen.  
  
– Målbilden med våra affärsavtal 
är att de ska vara minst två år för 
att kunna skapa nya utvecklings-
möjligheter och en stabilitet för 

alla, säger Anki Kjellberg, försälj-
nings- och partneransvarig Svensk 
Innebandy.  
  
Under säsongen genomförde även 
Svensk Innebandy en nätverks-
resa till Malmö i samband med att 
”För-VM” arrangerades i staden. Ett 
smakprov på vad som kommer i 
december 2024. 
  
Totalt deltog drygt 40 personer 
från 17 olika företag. Deltagarna 
bjöds på bland annat föreläsningar, 
information från SVT:s Jan Olsson 

samt besök från en av herrlandsla-
gets förbundskaptener.  
  
Nätverksresan till Malmö blev en 
mycket uppskattad sådan av alla 
parter.  
  
– Vi vet att våra nätverksresor 
brukar vara mycket uppskattade 
och det här var inget undantag. 
Att träffas och utbyta erfarenheter 
och kunskap leder ofta till nya 
kontakter och affärsmöjligheter. Vi 
ser fram emot att fortsätta den här 
traditionen till kommande säsong. 
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Syftet med namnbytet var att tydliggöra och samla 
evenemangen under ett gemensamt SM-flagg. 
Tillsammans med det utökades även intresset och 
statusen från både arrangörsstäder och arrangörer.  
 
Ett höjt destinationsbidrag, mer biljettintäkter och 
sändningar av samtliga matcher på Innebandy.TV gör 
att fler och fler tar del av våra mästerskap.  
 
– Att det är så många lag och personer på plats och 
att det är flera lag som gör upp om SM-gulden bidrar 
till en rejäl tillströmning till arrangörsstäderna de senaste 
åren. På så vis har vi etablerat goda kontakter med 
destinationerna där evenemangen spelas och det har 
blivit uppskattade evenemang från båda parter. Att 
mästerskapen växt har även genererat i att flera desti-
nationer nu visar intresse för att arrangera kommande 
mästerskap, säger evenemangsutvecklare Charlotta 
Aronsson. 
 

Totalt har de tre mästerskapen (DSM, JSM och USM) 
genererat 1 650 000 kronor i vinst till våra distrikt och 
föreningar som varit med och arrangerat mästerskapen.  
 
Därutöver har kommunerna vittnat om en turistekono-
misk effekt i och med de fulla hotell, restaurangbesök 
och turister som inte är medräknade i denna siffra. 
 
Distrikts-SM anordnades i Umeå, Junior-SM i Uppsala 
och Ungdoms-SM i Växjö. 

NAMNBYTEN GER EFFEKT PÅ VÅRA 
UNGDOMS- OCH JUNIORMÄSTERSKAP 
Sommaren 2023 gjorde Svensk Innebandy namnändringar på tre av våra största 
evenemang. Distrikts-SM, Junior-SM och Ungdoms-SM gick för första gången under 
nya namnen och det gav effekt både bland publik och evenemangsstäder. 

Distrikts-SM  
Flickor: Stockholm Pojkar: Västsvenska 

GRAFISK PROFIL – ARBETET MED DET  
NYA GRAFISKA MANÉRET
I december 2022 påbörjades resan för att ena Svensk Innebandy än mer genom ett samlat 
grafiskt manér. Utöver enhetlighet, är detta tänkt att underlätta för distrikten i deras kommu-
nikativa arbete.

Först släpptes en ny logotyp och en ny grafisk profil 
för Svensk Innebandy 2017/18. Under årens gång har 
vissa nya behov identifierats samt att det har skapats 
en större samstämmighet hos hela Svensk Innebandy, 
alltså Svenska Innebandyförbundet och samtliga distrikt. 

Arbetet började med att det först togs fram ett grepp 
kring gemensamma logotyper vilket även har förstärkts 
ytterligare. 

– Vi är alla en del av Svensk Innebandy, vilket numera 
också syns i distriktens logotyper, säger Svensk Inne-
bandys varumärkesansvarig Lisa Eskils. 

En stor del av arbetet har varit att underlätta arbetet 
för distrikten. 

– Vi har hört oss för med distrikten för att kunna till-
godose de behov som finns där och mötas i det nya 
manéret, säger Lisa Eskils. 

För distrikten har det skapats mallar för sociala medier 
i Canva, vilka är satta i bruk för samtliga distrikt. 

Utöver uppdateringen av den grafiska profilen så har 
det skett ett namnbyte på våra SM-arrangemang; 
Distrikts-SM, Ungdoms-SM, Junior-SM och Veteran-SM. 
Därefter togs det fram nya enhetliga logotyper för tidi-
gare nämnda SM-arrangemang. Detta ger en enhet-
lighet och gör det lättare att nå ut till fler. 

U M E Å    4 - 7  J A N

S V E N S K  I N N E B A N D Y

V Ä X J Ö    5 - 7  A P R

S V E N S K  I N N E B A N D Y

U N G D O M S - S M  2 0 2 4

S V E N S K  I N N E B A N D Y

J U N I O R - S M  2 0 2 4

U P P S A L A    1 9 - 2 1  A P R

VETERAN-SM TOG ETT ORDENTLIGT STEG FRAMÅT
Under 2024 avgjordes den andra 
upplagan av Veteran-SM sedan 
återuppståndelsen. Veteran-SM i 
Uppsala spelades under tre dagar 
i IFU Arena från den 2 april till den 
4 april.  

Under söndagen korades vinnar-
na i samtliga klasser där Rönnby 
Västerås vann guld i D35+. På 
herrsidan blev det dubbelt Dalen 
som tog hem segern i både H35+ 
och H45+.  

Något som var nytt var inbjudnings-
turneringen för en klass med 65+ 
där både män och kvinnor deltog. 
Totalt deltog sex olika lag från fem 
olika föreningar. Ett stort glädjeämne 
under lördagen och ett format vi 
hoppas utöka.  

– Veteran- SM i Uppsala fick ett 

uppsving med 20 procent fler an-
mälda lag.  Där lade vi även till en 
inofficiell klass 65+ som vi kallade 
superveteraner. Ett bra samarbete 
mellan enheterna, distrikten, för -
eningar i landet gjorde denna 
klass möjlig. Syftet med super-
veteranklassen är ett bidra med 
att folk spelar längre och rör på 
sig långt/högt upp i åldrar, säger 
evenemangsutvecklare Charlotta 
Aronsson och fortsätter: 

– Under Veteran-SM så blev även 
Reunionpartyt, som var ett nytt 
inslag, helt fullbokat och bidrog till 
god stämning. Matchschemat med 
starter med en kvarts mellanrum 
gjorde att det kändes som mycket 
folk i hallarna hela tiden. Det vi 
behöver utveckla är enkelheten att 
skaffa motionslicens för den här 
målgruppen.

FAKTA
Här är vinnarna från alla klasser: 
Vinnare D35+  
Rönnby Västerås IBK Ungdom 
Vinnare H35+ IBK Dalen 
Vinnare H45+ IBK Dalen 
Vinnare H65+ (inbjudnings-
turnering) Sigtuna IF IBK 

ÅR 2024
15 Lag D35+ 
10 Lag H35+
14 Lag H45+

39 lag totalt 
 

ÅRET INNAN
12 Lag D35+
8 Lag H35+
12 lag H45+

32 lag totalt

Junior-SM  
Damjunior: RIG Umeå IBF  Herrjunior: Pixbo IBF/IBK

Ungdoms-SM 
Flickor: Täby FC Pojkar: Pixbo IBF

VINNARNA FRÅN RESPEKTIVE TURNERING: 
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Svensk Innebandy har sedan 2019 ett koncept för att utbilda våra egna domar-
talanger under våra egna ungdomsturneringar. På köpet får Svensk Innebandy 
en bättre relation med både blivande förbundsdomare och distrikten i domar-
arbetet. 

DOMARNA UTVECKLAS OCH FRAMFÖRS  
PÅ SVENSK INNEBANDYS MÄSTERSKAP 

Turneringarna som domarpro-
grammet gäller främst Distrikt-SM, 
Junior-SM och Ungdoms-SM. 
Svensk Innebandy har en stor 
grupp domarobservatörer, coacher 
och ansvariga på plats för att stötta 
 
– Anledningen till att vi gör det här 
är för att bistå och hjälpa distrik-
ten med domarutveckling. Vi vill 
att framtidens spelare ska dömas 
av framtidens domare under våra 
ungdoms- och juniormästerskap. 
De som dömer på plats får också 
en rad nya verktyg att använda till 
hemmaplan som de kan använda 
för att ta nästa steg, säger domar-
konsulent Robin Andersson och 
fortsätter: 

 – Sedan starten 2019 så har fler 
platser erbjudits distrikten år för år 
och vi har märkt ett stort intresse 
bland domarna att komma till mäs-
terskapen. Enkäterna från domarna 
själva visar att det har varit väldigt 
uppskattat. Många använder chan-
sen att bli nominerad till mäster-
skapen som en morot för att klara 
sina åtagande under säsongen. 
 
Under säsongsåret 2023/24 var det 
72 domare fördelat på 36 domar-
par. Majoriteten av paren kom från 
distriktsförbunden runt om i landet. 

GLENN BOSTRÖM FÖRSTA DOMAREN TILL 600 MATCHER 

Glenn Boström blev första domaren att döma 600 
matcher i SSL (Svenska Superligan). Det var i samband 
med den sista grundserieomgången i SSL Herr och 
mötet mellan Pixbo och AIK som historia skrevs. 
Milstolpen och 600 matchersbarriären (i högstaligan) 
är nu ett minne blott för både domarkåren och Glenn 
Boström själv.   
 

22 säsonger och över 600 SSL-matcher efter starten 
är Glenn Boström fortfarande kvar inom innebandyn. 
Egentligen av flera anledningar men en som är starkare 
än något annat. 
 
– Kärleken till sporten är det som håller mig kvar, 
det är det absolut största. Många kollegor och andra 
pratar om en personlig utveckling i det vilket det 
också är. Hur man hanterar situationer och människor, 
säger Glenn men slår sedan fast: 
 
– Men i slutändan så är det kärleken till sporten. Att 
prioritera dömningen före vissa andra saker i livet går 
väl endast att förklara som kärlek. 
 

Antalet aktiva domare:  
3832 säsongen 2023/24. 
Manliga och kvinnliga  
(2816 manliga + 1016 
kvinnliga)

Kvinnliga domare:
27 procent är kvinnor 
av dagens domare, en 
ökning med 6 procent-
enheter sedan 2022/23.

FAKTA

SUCCÉ FÖR NYA DOMARKONCEPTET 
Till säsongen 2023 har Svensk Innebandy, Returpack, 
Puma och Stadium presenterat ett nytt koncept för 
föreningsdomare. En ny domartröja har lanserats för att 
skapa en enhetlig domarkår bland föreningsdomarna.  
  
Tanken med det nya konceptet är att få förenings-
domarna att känna en tillhörighet och stolthet över 
att bära en tröja med stark igenkänningsfaktor. 
På ryggen pryds tröjorna av Returpacks budskap 
”Schysst Innebandy”.  
  
Inför säsongen var förhoppningen att sex distrikt 
skulle välja att följa med på den nya satsningen. När 
säsongen nu summeras har det antalet nästan dubblats.  
  
– Vi kan säga att vi med glädje har överträffat de mål 
vi satte upp inför säsongen, säger Stefan Jonasson, 
marknads- och arrangemangschef Svensk Innebandy, 
och fortsätter:  
  

– Totalt har elva av våra 
nitton distrikt valt att följa 
med på den här sats-
ningen. Ett väldigt bra 
utfall som är glädjande 
för oss alla.  
  
Till kommande säsong är 
förhoppningen att ytterligare 
distrikt väljer att ansluta sig till 
konceptet.  
  
– Förhoppningen är att få se ännu 
fler domare i de här tröjorna till 
nästa säsong. Vi är otroligt glada 
över att innebandysverige har 
förstått konceptet och det arbete 
som Stadium och Puma har lagt 
ner i dialog med distrikten. 

Under säsongen har Svensk Innebandy – tillsammans med Returpack, Puma 
och Stadium – implementerat ett nytt koncept gällande domarkläder till 
föreningsdomare. Ett koncept som blivit en succé.

27 26



Från svenska sida deltog på damsidan Thorengruppen 
IBK, som svenska mästarinnor, och Pixbo IBK, som cu-
pvinnare. På herrsidan var Storvreta IBK, som svenska 
mästare, och IBF Falun, som cupvinnare, representan-
ter från Sverige. 

Finalerna spelades i bäst av en match. En helsvensk 
final på damsidan spelades i Wallenstam Arena i 
Mölnlycke den 26 januari inför 1 568 åskådare. Thoren-

gruppen IBK vann finalen med 4-3 mot Pixbo IBK.  
IBF Falun som slog ut Storvreta IBK i semifinal fick 
möta tjeckiska Tatran Stresovice i en final som spelades 
i Prag den 27 januari, och där hemmalaget tog en 
historisk seger genom vinst med 6-4. 

NYTT FORMAT FÖR CHAMPIONS CUP
– Målet med serieutredningen har varit att professionalisera vår sport ytterligare och fortsätta det pågående arbetet 
med att utveckla Svensk Innebandy. Det är mycket glädjande, att majoriteten av våra distrikt och föreningar ställde 
sig bakom beslutet och vill få till en förändring av vår seriestruktur, sa Märit Bergendahl, styrelseordförande på Svenska 
Innebandyförbundet i samband med att beslutet klubbades förra säsongen och ser med tillförsikt på framtiden. 

UTÖKAT SAMARBETE MED SUICIDE ZERO –  
SVENSK INNEBANDY ARRANGERADE SUICIDE ZERO-VECKAN 
Under verksamhetsåret 2023/23 har 
Svensk Innebandy arbetat för att belysa 
Suicide Zeros viktiga arbete. Det här 
genom synliggörande på Svensk 
Innebandys evenemang samt arrang-
erande av Suicide Zero-veckan. 
 
Suicide Zero är en ideell organisation som sedan 2013 
arbetar för att minska självmorden i Sverige. Organi-
sationen sprider kunskap i flera olika format och syns 
ofta med sina unika armband i olika sammanhang. 
  
Under året har Svensk Innebandy på evenemang 
som Distrikts-SM, Ungdoms-SM och Junior-SM delat 
ut armband från Suicide Zero till samtliga som blivit 
utsedda till matchens lirare.  

 På distrikts-SM i Umeå var även mittcirklarna upplåtna 
till Suicide Zero.  
  
– Suicide Zero och deras arbete är enormt betydel-
sefullt och något vi verkligen ville lyfta när vi hade 
möjlighet, säger Stefan Jonasson, marknads- och 
arrangemangschef.  
  
Under vecka 7 arrangerade Svensk Innebandy även 
Suicide Zero-veckan där en insamling till förmån för 
Suicide Zero hölls. Målet för insamlingen var 30 000 
kronor men nådde över 40 000 kronor som oavkortat 
gick till Suicide Zero och deras viktiga arbete. 

Klubblagsturneringen för mästarlagen från Finland, Schweiz, Sverige och 
Tjeckien fick ett nytt upplägg. Två lag representerade respektive nation i dam- 
respektive herrklassen och kvartsfinaler och semifinaler spelades under hös-
ten 2023 i form av dubbelmöten med en hemma- och en bortamatch.

NU GÖRS SERIERNA OM – NYA SERIESTRUKTUREN TAR VID
Redan förra säsongen slogs det fast att seriesystemet på förbundsnivå kommer 
att göras om. Nu har den sista säsongen med fyra damallsvenskor och två 
herrallsvenskor spelats klart. Inför säsongen 2024/25 gäller två allsvenskor på 
damsidan och en rak serie på herrsidan. 
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SVERIGES INTERNATIONELLA REPRESENTANTER
Tomas Eriksson President Central Board

Martin Klabere Ledamot Central Board

Martin Klabere Ordförande Rules and Competition Committee

Märit Bergendahl Ordförande Appeal Committee

Ola Hamberg Ledamot Referee Committee

Linda Noppa Ledamot Disciplinary Committee

Mikael Brandstam Revisor Auditor

Victoria Wikström Ledamot RACC

Helén Wiklund Wårell Ledamot RACC Jury, Strategy Implementation Working Group

Stefan Kratz Competition manager

Joakim Lindström Ledamot Champions Cup Steering Group

Magnus Nilsson Ledamot Champions Cup Steering Group

Nihada Cenanovic Referee Observer

Nihada Cenanovic Ledamot Referee Education Working Group

Tony Holmer Referee Observer

Therese Jensen Referee Observer

Mattias Linell Referee Observer

Mattias Linell Ledamot Rules Group, Referee Education Working Group

Daniel Gustavsson Teknisk delegat Champions Cup

Patrik Eklund Teknisk delegat Champions Cup

Daniel Holm Teknisk delegat Champions Cup

Internationella domare 2023/24 (avser de som varit aktiva under verksamhetsåret)

Thomas Andersson Rickard Wissman

Glenn Boström Håkan Söderman

Simon Broman Martin Matti

Daniel Hultberg Edo Sabanovic

EM återinförs inom den internationella innebandyn från och med säsongen 2026/27. Under hösten beslutade 
Förbundsstyrelsen att tillsammans med Göteborg/Partille ansöka om arrangörskapet av EM för damer i 
september 2026. En ansökan inlämnades i december 2023 till Internationella Innebandyförbundet. I början 
av mars 2024 beslutade styrelsen i det internationella förbundet att tilldela Sverige mästerskapet. 

EM 2026 SPELAS I SVERIGE

EU-PROJEKTET 4F AVSLUTAT – NÄSTA STEG PÅ GÅNG

Allt började för några år sedan då Tjeckiska Innebandy-
förbundet erhållit EU-medel för att leda ett arbete för 
utveckling av nationella innebandyförbund i Europa. 
Svensk Innebandy bjöds in till och tackade ja. 
  
Förutom Svensk Innebandy – som deltagit under 
hela projektperioden tillsammans med Tjeckien – har 
även nationsförbunden från Danmark, Finland, Polen, 
Schweiz, Slovakien, Spanien och Tyskland, samt repre-
sentanter från Internationella Innebandyförbundet 
(IFF) deltagit i projektet. 
  
Centrala delar i 4F har varit kompetens- och erfaren-
hetsutbyte, framtagandet av gemensamma verktyg 
för kartläggning på utvecklingsnivå och inte minst 
den utvecklingsmatris som tagits fram. 
  
Det är också den matris som nu kommer att vara till 
stor nytta i arbetet med den fortsatta utvecklingen. 

En annan stor fråga har varit balansen mellan olika 
områden i förbunden och faktiska nivåerna som finns 
hos varje enskilt förbund. 
  
I och med årets sista dagar 2023 avslutades också 
4F-projektet och slutredovisades till huvudprojektet 
Erasmus+. I och med slutredovisningen har även 
planerna för hur man ska använda resultaten tagit fart. 
Projektet har visat att olika förbund har olika styrkor 
och att olika nationsförbund har saker att lära av 
varandra och Svensk Innebandy har för avsikt att fort-
sätta bidra med det vi är bra på. 
  
Samarbetet över nationsgränserna och framtida 
mentorskap mellan förbunden var och är viktiga 
beståndsdelar för det fortsatta arbetet framåt. 

Svensk Innebandy deltar i EU-projektet Floorball Fit For Future (4F). Nu är projektet 
avslutat men arbetet fortsätter nu i nästa steg – där det svenska deltagandet är en 
viktig part framåt.
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Allmänt
Sverige står som värdnation för VM för herrar mellan den 
7-15 december 2024 med Malmö som värdstad. Mäster-
skapet genomförs inom Svenska Innebandyförbundets 
bolag, Svensk Innebandy Försäljning AB, och i nära samar-
bete med Malmö Stad, Malmö Arena, Visit Skåne och 
Skånes Innebandyförbund.

Biljettförsäljning

25 oktober 2023 - Nytt biljettsläpp
De första biljetterna släpptes redan under hösten 2022. 
Den 25 oktober 2023 gjordes ett nytt biljettsläpp med fler 
priskategorier.

27 mars 2024 - Alla biljetter ute till försäljning 
I anslutning till att spelprogrammet blev offentligt 
öppnades biljettförsäljningen den 27 mars upp till alla 
dagar/pass.

VM har synts på ett antal evenemang inom Svensk Inne-
bandy under året

Tävling

13 av 16 nationer klara
Under februari 2024 avgjordes VM-kvalen i Europa och 
Nordamerika. Sverige fick då sällskap av ytterligare 12 
nationer. De sista tre nationerna kommer från kvalet i 
Asien-Oceanien som avgörs i slutet av maj. 

VM-lottningen
Grupplottningen genomfördes den 5 mars i Turning Torso 
i Malmö.
 
Första versionen av spelprogrammet släpptes
Den 25 mars presenterades den första versionen av 
spelprogrammet. Sverige kommer premiärspela mot 
Slovakien lördag 7 december, för att sedan möta Lettland 

i andra gruppspelsmatchen söndag 8 december och 
avsluta gruppspelet mot Finland tisdag 10 december.

Hållbarhet
Certifiering Hållbart Evenemang
VM 2024 samarbetar med hållbarhetsföretaget 
Greentime, som erbjuder ett planeringsverktyg för 
evenemangets hållbarhetsarbete. Målet är att hållbar-
hetscertifiera mästerskapet, vilket innebär att arbetet 
kommer att kvalitetssäkras i relation till alla dimensioner 
av hållbarhet.

Lilla VM
Projektet Lilla VM inleddes i september 2023, som en 
del av mästerskapets legacyarbete. Satsningen drivs av 
Skånes Innebandyförbund i Malmö samt resterande 
Skåne, och kommer att fortgå minst fram till VM 2024.  
Projektet finansieras av Malmö Stad och Visit Skåne, med 
stöd av OBOS och Gerflor.  
 
Genom skolbesök och uppföljande prova-på-tillfällen vill 
Lilla VM uppmuntra till rörelse, visa upp sporten inne-
bandy, rekrytera fler skolelever i årskurs 1-3 till inneban-
dysporten samt marknadsföra VM 2024. Totalt har hittills 
8 680 barn, på 67 olika skolor, fått testa på innebandy i 
skolan sedan satsningen startade.

GAMES
Svenska Innebandyförbundet medverkar tillsammans 
med Internationella Innebandyförbundet och två andra 
internationella idrottsförbund i EU-projektet GAMES, vilket 
koordineras av Sant’Anna School of Advanced Studies i 
Pisa. Projektet syftar till att skapa medvetenhet om idrot-
tens klimatpåverkan och att även mildra denna. Detta 
arbete sker kontinuerligt, och inkluderar bland annat 
hållbarhetsspecifika aktiviteter både inför, under och efter 
VM 2024.

Kommunikation / Marknadsföring

Hemsidan lanserad
wfc2024.se släpptes 24 oktober 2023 på svenska och 
engelska med en helt ny och av VM-organisationen 
vidareutvecklad design av Internationella Innebandyför-
bundets tidigare standardsida för mästerskap. Sidan ger 
all information om VM för besökare/publik.

VM-LOTTEN SPECIAL HAR 
LANSERATS INFÖR VM 2024
Den 1 april lanserades VM-lotten special. En nyhet som presenterades i november 
2023. Lotten är även starten på ett samarbete med Svensk Innebandys nya 
partner Folkspel. Hela överskottet från lotten kommer att gå tillbaka till de 
säljande föreningarna.

Magnus Nilsson, VM-general för VM 2024, såg positivt 
på lanseringen vid offentliggörandet.

– Ett mästerskap handlar ju inte enbart om matcherna 
och vem som till sist vinner VM-guldet, utan det ska 
också bidra till effekter för sportens utveckling på 
både kort och längre sikt. Därför känns det extra bra 
att mästerskapet nu kan bidra med ett verktyg som 
kan generera intäkter till föreningarna inom Svensk 
Innebandy, säger Magnus Nilsson. 
 
– För oss på Folkspel blir det här ett unikt pilotprojekt 
då vi aldrig tidigare arbetat med en lott direkt kopplad 
och egendesignad till ett mästerskap. I framtiden kan 
det förhoppningsvis bli aktuellt att göra så här mot 
andra idrotter och evenemang. Påpekas ska att det 
inte hade varit möjligt att genomföra utan det stora 
engagemang som funnits från innebandyn, säger 
Carina Olofsson, ansvarig Folkspel för samarbeten 
med förbund och organisationer. 
 
Först av alla att beställa den specialgjorda Sverigelotten 
var FBC Sollentuna. Beställningen innefattar totalt 
15 000 lotter som kan inbringa 300 000 kronor till 
föreningen vid försäljning av samtliga.  
 
– Vi är en av de största föreningarna i Sverige så själv-
klart ska vi vara med. Kommer det fram en speciallott 
för innebandyn som nu mot VM, då ska vi vara med 
och marknadsföra sporten också. Lotter har varit ett 
bra sätt att tjäna pengar för oss tidigare så vi vet att 
det fungerar, säger Carl Schwieler, klubbchef i FBC 
Sollentuna som uppskattar designen. 

VM-ARBETET INTENSIFIERAS 
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ÅTGÄRDER EFTER IT-INCIDENTEN 2022
 

Efter IT-incidenten 2022 har Svensk Innebandy nu tagit fram ett åtgärdspaket 
om något liknande skulle inträffa igen. 

Mellan den 2-10 december 2022 stängde Svensk Inne-
bandys driftleverantör nätverkstrafiken till våra IT-system 
efter att dem drabbats av en allvarlig IT-incident. Vi och 
alla andra av deras kunder, till exempel Försvarsmakten, 
A-kassorna, Försäkringskassan och myndigheter, blev 
drabbade. Framför allt var det förbund, föreningar och 
domare som inte kunde använda vårt verksamhets-
system iBIS.  
  

Efter IT-incidenten påbörjades ett arbete med att se 
över vilka åtgärder vi behöver göra för att undvika att en 
liknande situation ska drabba oss lika hårt. Bland annat 
har vi skapat upp parallella och vilade systemmiljöer för 
iBIS, våra hemsidor, e-postutskick och dokumenthan-
tering. Vi har även sett över krishanteringen och skapat 
upp en krisledningsgrupp som kan aktiveras vid behov. 

SÅ MÅNGA NÅR SVENSK INNEBANDY

REKORDSIFFROR INNEBANDY.TV
Innebandy.TV fortsätter att kliva framåt. Under 
säsongen 2023/24 ökade antalet sändningar med 25 
procent jämfört med föregående säsong. Något som 
gör utbudet större och att föreningarnas intäkter ökar. 
  
På innebandy.TV sänds Allsvenskan för damer och 
herrar, Svenska Cupen, Svenska Mästerskap på 
Ungdoms och juniornivå samt många andra serie och 
cup-matcher. 
  
I år skedde även något historiskt då vi sände World 
Cup Volt Hockey från Gävle. Det var första gången 
som vi sände en större paraturnering med lag från 
USA, Kanada, Norge, Danmark och Sverige. World Cup 
Volt Hockey är mer eller mindre ett inofficiellt VM för 
klubblag inom Elinnebandyn. 
  
I övrigt har Innebandy.TV fortsatt jobbat med att 
utveckla sina sändningar. Både i antalet sändningar 

och kvaliteten på sändningar. En stor satsning har 
även gjorts på att testa AI-kameror vilket kommer att 
underlätta sändandet i framtiden. 
 
Målet med säsongen har varit att öka sändningarna 
på alla fronter, vilket vi har gjort. Vi har fler abonnenter 
över säsong, vi har fler pay per view, vi har fler konto-
havare och vi har sänt mer matcher. Sammantaget 
gör det att totalt sett gör den bästa säsongen hittills 
på Innebandy.TV. 
  
– Kul att intresset ökar både från både sändare och 
tittare. Samt extra kul att vi tog steget att sända World 
Cup Volt Hockey i Gävle. En annan väldigt rolig del i 
det här är att många av distrikten (SDF) ökar sänd-
ningsantalet, säger Erik Nilsson ansvarig för Inne-
bandy.TV. 

Tilltalet specificeras och följarna ökar i sociala medier 
 
Att nå ut och att se vilken målgrupp, vad som går bra 
och när är viktiga parametrar i vårt sociala medie-
arbete. Under året har vi haft en total räckvidd på 
43 424 069 på våra fyra stora sociala plattformar 
(Instagram, Facebook, Tik Tok och LinkedIn).  
 
Det är en ökning i räckvidd med 36,8 procent från 
fjolåret som låg på 31 724 541 under verksamhetsåret 
2022/23. En stor del till ökningen är att vi fått en rejäl 
spridning med TikTok i år där vi ökar inom nästan varje 
kategori vi tittar på i statistiken. Snittet per månad är 
numera 3 618 672 (förra året: 2 643 711).  
 
De stora topparna i vår räckvidd och engagemang 
sker i samband med olika mästerskap och evene-
mang, både för landslag och klubblag. De fem största 
topparna i år VM i Singapore, SM-finalenveckan, Juni-
or-SM i Uppsala, Distrikt-SM i Umeå och Ungdoms-SM 
i Växjö. 

 Vi har frångått att räkna antalet postningar per dag 
då vi förut räknade med stories i detta vilket gjorde 
det missvisande.    
  
– Under säsongen har vi gjort en del förändringar 
bakom kulisserna men det har också synts i sociala 
medier. Införandet av den nya grafiska profilen har 
ökat igenkänningen av vårt varumärke. Det har skett 
både inom distrikten och hos oss vilket skapat en 
större gemenskap och samhörighet inom Svensk 
Innebandy, säger Martin Almroth, digital kommunikatör 
på Svensk Innebandy. 
 
– När det gäller våra poster har vi blivit mer kanalspeci-
fika inom inläggen beroende på vilken följarskara som 
finns på vilket socialt medie. Att TikTok har varit vår 
stora uppgång i nästintill allt var en rejäl lågoddsare 
på förhand och här gäller det att vi hänger med för 
att locka den yngre publiken. Videoklippstittningen 
har ökat rejält i våra kanaler och engagemangsgraden 
likaså vilket är två oerhört viktiga parametrar. 

33 000 23 371
FÖLJARE PÅ FACEBOOK

2022/23 - 32 000
PRENUMERANTER AV 

PASSNINGEN
2022/23 - 25 496

12 100
FÖLJARE PÅ TWITTER

2021/23 - 12 200

2 224
FÖLJARE PÅ LINKEDIN

2022/23 - 1 700

65 800
FÖLJARE PÅ INSTAGRAM

2022/23 - 59 800

15 400
FÖLJARE PÅ TIKTOK

2022/23 - 10 000

253 148
ANVÄNDARE AV APPEN

2022/23 - 212 125

7 890
FÖLJARE PÅ YOUTUBE

2022/23 - 7 800
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DE VALDES IN I HALL OF FAME 2023/24

Sedan 2016 hyllas personer som gjort 
extraordinära insatser i den svenska 
innebandyhistorien genom att väljas 
in i Svensk Innebandy Hall of Fame. 

Hit kan spelare, ledare, domare och 
övriga funktionärer inom innebandyn 
väljas in. Urvalet sker en gång om 
året. Hur många och vilka som väljs  
fastslås av styrelsen. Här är alla invalda.

Johannes Gustafsson är signaturen 
för den ödmjuka stjärnan. Genom 
att vara världens bästa center blev 
han en styrande kugge i såväl 
klubblag som landslag. Karriärens 
tre SM-guld, 66 landskamper och 
fyra VM-guld visar att han är i en 
särskild klass. Nu väljs Johannes 
Gustafsson in i Hall of Fame.

Lisah Samuelsson flög fram när 
hon var världens absolut bästa back. 
Under 00-talets andra halva var det 
ingen som kunde stoppa henne. 
Med tre VM-guld, en utnämning 
i All Star Team och två SM-guld 
visade hon hur mycket kapacitet 
som fanns. En spelare som vågade 
ta sina egna vägar och alltid lyssnade 
på sin magkänsla. Nu väljs Lisah 
Samuelsson in i Hall of Fame. 

Camilla Granelid var centern som 
aldrig tycktes lägga klubban på 
hyllan. Årets spelare 2003 som 
dessutom var med och vann 
det historiskt första världsmäs-
terskapet på damsidan år 1997. 
Med 79 landskamper och över 
15 säsonger i högsta serien var 
Camilla Granelid en av de som 

banade väg för innebandyn i 
sportens linda. Nu väljs Camilla 
Granelid in i Hall of Fame. 

Henrik Quist var den bollsäkra 
backen som sällan tog ett dåligt 
beslut på planen. När Pixbo som 
mest längtade efter framgångar 
var Henrik Quist högst delaktig 
i att föra föreningen till de första 
SM-gulden på herrsidan. Med 75 
landskamper var Henrik Quist en 
stöttepelare i såväl klubb- som 
landslag. Nu väljs Henrik Quist in i 
Hall of Fame.

Michael Östlund och hans jakt på 
att göra poäng var något enastå-
ende. Fanns ett prestationsmål 
att uppfylla så gjorde han det – 
och lite till. En av Sveriges första 
världsstjärnor som korade karriären 
med fyra SM-guld ett The World 
Games-guld och tre VM-guld. 
Vid en ålder av 52 års ålder avled 
Michael Östlund ifjol. Nu väljs han 
postumt in i Hall of Fame. 

Som tidigare år hedrades flera betydande inne-
bandyprofiler genom att väljas in i Hall of Fame. 
2023/24 valdes Johannes Gustafsson, Lisah Samu-
elsson, Camilla Granelid, Henrik Quist och Michael 
Östlund in av en samstämmig styrelse.

HALL OF FAME

Michael Östlunds döttrar var på plats på 
SM-finalen och tog emot priset

VINNARNA SÄSONGEN 2023/24  
PANTAMERA FAIR PLAY
Fair Play-utmärkelsen ska tilldelas spelare/ledare 
för ett SSL-lag som uppfyller följande kriterier: 

”Spelaren/ledaren ska genom sitt agerande vara ett 
föredöme för svensk innebandy. Det innebär att han/
hon på ett tydligt sätt medverkar till rent spel och ett 
positivt innebandyklimat före, under och efter match.”

Vinnarna tilldelades sina utmärkelser under SM-fi-
nalen den 27 april och får förutom ära och diplom 
även 5000 kronor av Pantamera till ungdomsverk-
samheten i sin förening. Det i syfte att fortsätta 
arbetet att fostra framtida förebilder.

Pantamera har, i nära samarbete med Svensk Inne-
bandys domarorganisation, beslutat om följande 
vinnare 2023/24: 

Fair Play-spelare SSL-dam: 
Emelie Wibron, Thorengruppen IBK

Fair Play-spelare SSL-herr: 
Gustav Fritzell, Pixbo IBK

Fair Play-ledare SSL-dam: 
Daniel Jernberg, Thorengruppen IBK

Fair Play-ledare SSL-herr: 
Christian Guntsch, FBC Kalmarsund

För säsongen 2023/24 tilldelas LI20 F16 GUD och 
Rimforsa IF P-09 årets Fair Play-pris för ungdomslag 
inom Svensk innebandy.

Priset delas ut av Pantamera, tillsammans med 
Svenska Innebandyförbundet, för att uppmuntra till 
schysst spel både på och utanför planen. Tillsammans 
gör vi innebandyn schysstare!

PANTAMERA FAIR PLAY-UNGDOMSLAG
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DANIEL HULTBERG OCH EDO SABANOVIC
För första gången någonsin fick Daniel Hultberg och Edo Sabanovic utmärkelsen 
Årets domare. ”Det känns overkligt”, säger Edo Sabanovic om utmärkelsen.

Det är alltid speciellt att vinna något för första gången.  
När det är den finaste utmärkelsen som ett domarpar 
kan få inom Svensk Innebandy är det ännu bättre. 
– Det känns overkligt på ett sätt. Vi har haft den här 
drömmen sen man började döma på riktigt. Att 
kunna göra det som ens förebilder gjort och ta sig till 
en SM-finalen, och nu på Friends, och även bli Årets 
domare det är overkligt, säger Edo Sabanovic om 
utmärkelsen.

Om Edo själv får beskriva paret är det tre saker som 
han tycker sticker ut bland deras egenskaper och 
som gjort de framgångsrika på planen. 
– Vi som par är tydliga, kommunikativa och visar en 
riktig glädje utåt. Det är viktigt att visa att det vi gör 
är roligt. Att vi inte bara är där för någonting annat 
utan för att vi älskar det och är här sportens skull, för 
spelarnas skull. Vi vill alltid göra vår bästa match för 
säsongen. Att vi ska främja att alla spelare får chansen 
att göra sin bästa match.

Domarkarriären mot Friends Arena började i gymna-
siet när spelarkarriären tog slut. Efter ett noga över-
vägande blev det att byta klubba mot pipa, ett val 
Sabanovic inte ångrar idag. 
– Jag kände nog då att jag inte var nog bra för att 
kunna spela på absolut högsta nivå som spelare så 
och då testade jag dömningen. Jag tyckte det var kul 
och fick bra respons och så gick det vidare steg för 
steg hela vägen till förbundsnivå.

Edo Sabanovic och kollegan Daniel Hultbergs väg till-
sammans började för två säsonger sedan och det har 
minst sagt gått bra sedan dess. En stor del av hemlig-
heten är att de fungerat så pass bra tillsammans 
utanför planen.
– Vår coach parade ihop oss när vi var singeldomare och 
det matchade perfekt. Både jag och Danne är extro-
verta, sociala och vi vill kunna skämta med varandra. 
Den personliga kemin måste fungera mellan kollegor 
på det planet tror jag för att det ska bli bra på sikt.

Domarparet dömde säsongens största match för 
deras del; SM-finalen i Friends Arena när Thoren-
gruppen och Pixbo gjorde upp om guldet. 
– Det kommer att vara en uppladdning som vanligt 
med mycket musik och sen en löprunda, säger Edo 
som är glad över att han och Daniel har lite finalrutin 
ändå:

– Att vi dömde Svenska Cupen-finalen förra året känns 
skönt. Då var vi reservpar men kastades in i hetluften 
och nu är det ett steg till. Sen under förra årets SM-fi-
nalen var vi reservpar och fick känna in atmosfären 
som är omkring och det tror jag verkligen var positivt. 
Det gör att det inte blir en aha-upplevelse på samma 
sätt. Man är mer förberedd.

ÅRETS DOMARE SSL DAM

”Daniel Hultberg och Edo Sabanovic har under säsongen visat att ödmjukhet, öppenhet och glädje till innebandyn kan gå hand i 
hand med professionalism, seriositet och en strävan efter att upprätthålla hög kvalitet i sina matcher. Genom att under säsongen 
anta många nya utmaningar och med varje ny erfarenhet utvecklas i sitt domarskap, har Daniel och Edo visat på en osviklig vilja 
att växa tillsammans och stödja både varandra och andra domare inom kåren. De har dessutom tagit steg ut på den internationella 
arenan och kommer avsluta säsongen med U19-VM i Lathi. Genom sin dedikation, vilja att utvecklats i sitt domarskap och förmåga att 
prestera på högsta nivå har Daniel och Edo visat att de gjort sig förtjänt av att bli nominerade till årets domarpar.” 

GLENN BOSTRÖM OCH HÅKAN SÖDERMAN
ÅRETS DOMARE SSL HERR

”Glenn Boström och Håkan Söderman har under säsongen utmärkt sig som ett domarpar genom sin utmärkta kommunikation 
och samarbete på planen. Deras förmåga att hålla spelet under kontroll och göra snabba och korrekta beslut har gjort dem till en 
oumbärlig del av innebandygemenskapen. Genom att visa respekt och förståelse för spelets dynamik har de skapat en atmosfär där 
spelarna känner sig trygga och respekterade. Glenn och Håkan är inte bara skickliga domare utan också förebilder många domare  
och goda representanter för domarverksamheten därför förtjänar därmed att bli nominerade till årets domarpar.”

Glenn Boström och Håkan Söderman är två rutinerade vinnare. ”Det är väldigt 
stort. Jag känner att jag blir känslomässig och att det är något annat den här 
gången”, säger Håkan Söderman.

Svensk Innebandys mest erfarna domarpar utsågs  
till Årets domare i SSL herr. Glenn Boström och Håkan 
Söderman har över 1000 matchers rutin och har nu sin 
femte (Glenn) respektive nionde (Håkan) utmärkelse 
som Årets domare. 
– Det är klart jag är stolt över oss och för egen del, att 
det är nionde gången känns oerhört stort och känslo-
mässigt, säger Håkan Söderman om utmärkelsen och 
lägger sedan till: 
– Jag kommer ju kämpa för att komma upp på tvåsiffrigt. 
De kommer få jobba för att gå förbi mig, det kan man 
väl ändå säga.  

Att paret Boström/Söderman fått utmärkelsen i år 
beror enligt Söderman själv på en känsla i matcherna 
som hittats, framförallt i slutspelet. 
– Om man tittar på oss över lag den här säsongen så 
har vi fått ett bra flyt i dömningen. I höstas så stack en 
del situationer ut som inte hänt på 30 år. Jag tänker på 
höga klubban med Åström på Ramirez, utkastet från 
Bending som blev mål och så var det så. Men trots att 
det hände så var det fortfarande bra flyt i matcherna 
och ännu bättre i slutspelet. 
– Vi har nog höjt oss i slutspelet också. Det har varit ett 
slutspel som vi fått det bästa flytet på. Vi hade ett slut-
spel för två år sedan där allt kändes rätt. Men i det här 
slutspelet har det känts ännu bättre. Vi har fått grym 
acceptans av lagen trots att vissa saker varit märkliga. 

En annan sak som Håkan Söderman lyfter fram som 
anledning till att det känns extra kul att vinna Årets 
domare i år och få finalmatchen är att det är en ny 
chans att slå världsrekordet. Boström och Söderman 
dömde nämligen den tidigare rekordmatchen 2016.  
– Det var mäktigt. Jag och Glenn var med då och att vi 
nu når får chansen som domare och därmed ”behålla” 
rekordet. Det är klart att det är en extremt rolig grej att 
vi är en del av den helheten.  

Konkurrensen bland domarna upplever Håkan 
Söderman som hårdare än någonsin men det är också 
en familjär batalj. 
– Gruppen inom domarkåren är fantastiskt och hur vi 
motiverar varandra att göra vår bästa insats just nu är 
något som gör att det blir ännu roligare att döma.  

Du och Glenn är två domare som varit väldigt 
uppskattade under många år och en rad domare som 
ser upp till er. Vad är dina bästa tips till domare som 
läser det här nu? 
– Vi alla är väldigt olika som personer och det bästa jag  
kan ge som råd är att ta vara på det som du har naturligt. 
Enligt mig handlar det mycket om hur du är som person, 
du måste vara ödmjuk inför uppgiften och ta vara på 
dina egna styrkor. Jag tror inte på polisattityden utan 
snarare var lyhörd och våga ta in synpunkterna utan att 
bli överkörd eller köra över andra.
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Växjö IBK:s Jesper Sankell har blivit 
utnämnd till Årets spelare i Svensk 
Innebandy säsongen 2023/24. 
Forwarden har tagit ytterligare 
kliv från en nivå som redan varit i 
absoluta toppklass. Med 63 poäng 
(30+33) på 26 matcher vann han 
även säsongens poängliga och har 
fått ta emot Svensk Innebandys 
finaste individuella utmärkelse. 

”Jag trodde inte det var sant! Jag har 
aldrig tänkt den tanken tidigare i 
karriären att jag skulle kunna vinna 
ett sådant individuellt pris. Jag är 
oerhört stolt och tacksam över den 
här fina utmärkelsen. Det här är 
givetvis mycket tack vare den miljö 
som varit i både min klubb Växjö 
men också i landslaget.”

Själv är Jesper Sankell också en lag -
spelare. En poänggörare och en 
powerforward med stort P oavsett 
vilken av rollerna han tar sig an i klubb- 
eller landslag. En stor anledning till att 
Växjö återigen blivit ett topplag i SSL. 
En knäskada i slutspelet blev tyvärr det 
individuella slutet på en enastående 
säsong. 
– Allt har bara stämt hela tiden den 
här säsongen. Det har varit många 
matcher där jag har tänkt redan under 

uppvärmningen att allt fungerar och 
kommer bli bra. Nu var det olyckligt 
med skadan men fram dit har det 
rullat på bra bortsett från starten av 
säsongen, sammanfattar Jesper Sankell.

En stor anledning enligt honom själv 
är också att de där mjuka bitarna 
utanför planen har fungerat ännu 
bättre och att det mentala på planen 
blivit till hans fördel. 

– Det är inte tillfälligheter. När det har 
varit tunga och jobbiga matcher så 
har jag hållit mig mer lugn. Jag har 
försökt hålla mig från att fokusera på 
domare och retas med motspelare, 
säger Jesper Sankell.

Men om den utstakade vägen är rätt 
nu så tror Jesper Sankell samtidigt inte 
att den här stigen hade varit den rätta 
tidigare. 

– Jag hade inte velat göra karriären på 
något annat sätt. Med alla erfarenheter 
man har samlat på sig så är det här 
resultatet. Hade jag gjort det på ett 
annat sätt tidigare är jag inte säker 
på att det blivit samma slutprodukt. 
Jag har hittat en fin balans, och det 
har fått mig att känna ett lugn i mina 
prestationer.

Den rightfattade forwarden har varit 
en del av den absolut högsta eliten 
de senaste åren och kombinerat både 
landslagspel med klubblaget. Ett 
idrottsliv han minst sagt trivts med 
och under senaste Euro Floorball 
Tour-turneringen (EFT) i Malmö var 
han en av de främsta i landslaget. 
– Kombinationen med klubblag och 
landslag har gått otroligt bra och 
vid sidan av planen så har det stämt 
lika bra. Allt sammantaget blir det ju 
inte bättre än så här en säsong på 
individnivå, det som saknas är bara 
SM-guldet med Växjö, men man  
kan kanske inte få allt, just nu.   

På individnivå går det inte att få ett 
finare och större pris än Årets spelare 
inom Svensk Innebandy. Ett av krite-
rierna från juryn är också att man 
ska vara en god förebild, något som 
värmer årets pristagare extra mycket. 
 
– Det gjorde mig väldigt varm i hjärtat 
att få höra den delen av motiveringen. 
Jag är ju sedd som den hårdare typen 
av spelare och den oömma så det är 
fint att även den sympatiska sidan 
kommit fram och blivit sedd. Jag har 
alltid engagerat mig i supportrarna 
och vill verkligen ge något tillbaka. 
Inte minst till barn och ungdomar 
som stöttar oss och mig. 

Damlandslagets och Thorengruppen 
IBK:s Maja Viström  valdes till Årets 
spelare inom Svensk Innebandy 
säsongen 2023/24. Personligen gör 
Viström sin bästa säsong i karriären 
och var högst delaktig i att Sverige 
bärgade VM-guldet i Singapore. En 
förebild för unga talanger som stän-
digt drivs av att nå nya framgångar. 

Maja Viström har under flertalet 
säsonger etablerat sig som en av 
Thorengruppen största stjärnor. 
Den talangfulla centern har blivit en 
nyckelspelare i det stjärnfyllda Umeå-
laget och är en stor anledning att de 
grönklädda fortsätter att skörda stora 
framgångar på planen.

Den här säsongen har Maja Viström 
även haft sin poängmässigt starkaste 
grundseriesäsong i karriären. Totalt 
noterades Viström för 45 (21+24) poäng 
och syntes i alla spelformer för sitt 
Thorengruppen.

Viström var även en starkt bidragande 
del till att Sverige gick vinnande ur 
VM-finalen 2023 där hon öppnade 
målskyttet efter endast några sekun-
ders spel mot ärkerivalerna Finland.
I år prisades Maja Viström som Årets 

spelare i Svensk Innebandy säsongen 
2023/24.
– Helt sjukt skulle jag säga, säger Maja 
Viström om utmärkelsen. 
– Väldigt, väldigt ärofyllt att i världens 
bästa liga få ta emot ett sånt här pris. 
Det är väldigt häftigt och svårt att 
greppa vidden av. Det är kanske något 
som man kommer förstå mer av när 
karriären är slut.

Trots sin starka säsong så fanns det 
ingen tanke hos Viström om att hon 
skulle kunna vara aktuell för det finaste 
individuella pris en innebandyspelare 
kan få inom Svensk Innebandy.
– Absolut inte. Det var ingenting som 
jag hade tänkt på överhuvudtaget. 
Fokus har varit på att prestera så bra 
som möjligt så laget vinner matcherna. 
Det är verkligen bara något jag hade 
kunnat drömma om, det är väldigt 
stort att få ha sitt namn på en lista 
med så många legendarer.

Årets säsong håller Maja Viström som 
en av de bästa i sin karriär och väljer 
att lyfta fram klubblaget som en stor 
anledning till framgångarna.
– Jag skulle absolut säga att det är 
min bästa säsong hittills i karriären. 
Jag har varit väldigt bra över en lång 

Thorengruppen IBK

MAJA VISTRÖM
ÅRETS SPELARE DAM

tid och hållit en hög lägstanivå under 
hela säsongen egentligen. Jag har 
också spelat med väldigt bra spelare 
både i klubb- och landslaget så jag är 
väl bortskämd på så sätt. Man får lite 
gratis och kan slå en skitpass så gör 
någon mål. Men även att man kan få 
den serverad och pricka in den i öppet 
mål själv.

Det ständiga drivet och hungern på 
nya finaler är också det som driver den 
hård arbetande centern säsong efter 
säsong. Någon mättnadskänsla finns 
inte hos Maja Viström.

– Jag tror framförallt att det är att jag 
vill bli så bra som möjligt och vinna 
så mycket som möjligt. Även att jag 
har fått möjligheten att spela många 
finaler och gå vinnande ur dem. 
Känslan man får när man vinner en 
final är oslagbar och något man måste 
uppleva för att förstå. Det är det som 
driver mig att bli en bättre inneban-
dyspelare. Om jag blir bättre kan jag 
hjälpa laget att vinna fler roliga finaler.

– Det är många som jag ska tacka för 
det här priset. Mitt lag och inte minst 
mina föräldrar som skjutsade mig till 
träningen i över en timme när jag var 
liten ska ha ett stort tack.

JESPER SANKELL
Växjö IBK

ÅRETS SPELARE HERR

Motivering, Årets Spelare: Maja Viström
”Maja Viström har under sin karriär utvecklats till att bli de stora matchernas spelare. En tvåvägsspelare som är definitionen av vinnarskalle och 
som alltid har ett leende nära tillhands. Viström är en spelmotor i sitt Thorengruppen såväl som i landslaget och som ständigt höjer sina lagkam-
rater när hon intar planen. Maja Viström besitter ett brett register vilket gör henne till en av världens främsta spelare, både offensivt och defen-
sivt.”

Motivering, Årets spelare: Jesper Sankell
“Målsinne och kraftfullhet, Jesper Sankell är spelaren som definierar dessa ord. En härförare och ledargestalt oavsett miljö som alltid spelar med 
hjärtat utanpå tröjan. Jesper Sankell visar varje säsong hur värdefull han är – oavsett om det är för Sverige eller klubblaget – och ger alltid sitt 
yttersta för sina lagkamrater. Jesper Sankell är den moderna tidens innebandyspelare som inspirerar och är en förebild för många kommande 
stjärnor.”
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1.  GENOM ATT UNDERLÄTTA KARRIÄRÖVERGÅNGAR (BARN-UNGDOM-VUXEN)
  Aktiviteter som är genomförda: 

•  Nationell röd tråd - spelarutveckling 

Under hösten 2023 lanserade SIBF en mall för föreningar 

när de planerar föreningens spelarutuveckling. Även 

SDF kommer att få ett nationellt material som prövas 

säsongen 2023/2024 och kommer vara ett stöd för 

läger och spelarträffar. 

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet:

•  Utvärdera karriärövergångar inom elit- och landslag 

På grund av  andra prioriteringar kommer Svensk Inne-

bandy att göra en utvärdering av hela landslagstrappan 

under säsongen 2024/25. 

  Aktiviteter som följer plan: 

•  Öka andelen kvinnor/tjejer som dömer innebandy
Sara Berglind har med hjälp av återstödsmedel anställts 
till och med 31 december 2024 för att arbeta med ny-
rekrytering samt bibehållande av domare med särskilt  
fokus på tjejer. En rad aktiviteter på detta område 
kommer att ske under 24/25.

•  Distriktsdomarutveckling 
Utvecklingsträffar med ansvariga för domarutveckling 
på SDF-nivå samt fortbildning av domarcoacher på 
SDF-nivå. Damprojektet är också en del av distrikts-
domarutveckling. 

•  Utveckla utbildnings- och utvecklingskoncepten 
för domare 
De teoretiska domarutbildningarna har uppdaterats. 
Ökat fokus på att implementera med videomaterial i 
utbildning/coachning genom nya verktyg.

•  Effektivisera den administrativa hanteringen av 
utbildningar för domare (och ledare) 
Inte påbörjat. Svensk Innebandy inväntar förutsättningar 
från RF gällande deras nya utbildningsplattform.

2. GENOM ATT ÖKA OCH BEHÅLLA ANTALET UTBILDADE DOMARE  
(Lokalt-regionalt-nationellt)

INNEBANDY – HELA LIVET
Ökad kvalitet inom tävlings- och motionsverksamheten innebär att den ska bedrivas så att den ökar innebandyns 
attraktionskraft på alla nivåer. Den ökade kvaliteten nås primärt på följande sätt:

För att målet ska kunna nås krävs utveckling inom följande områden:

• Ökad kvalitet i tävlings- och motionsverksamheten

• Ökad kvalitet i föreningsverksamheten

DELOMRÅDE
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3.  GENOM ATT UTVECKLADE AKTIVITETSFORMER KAN ERBJUDAS I HELA LANDET
  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet:

•  Motionsinnebandy lila nivå, koncept och utredning  
Målet är att Svensk Innebandy ska erbjuda en struk-
turerad form av motionsinnebandy som kompletterar 
eller matchar andra aktörers erbjudanden. Arbetet 
har omformats under året och ska arbetas vidare 
med under 2024/2025. En arbetsgrupp bestående  
av SDF och SIBF är tillsatt för att arbeta med 
motions former.

  Aktiviteter som är genomförda: 

•  Elittränarträff SSL-tränare 
Föreläsningsserie för elittränare har genomförts  
under säsongen 2023/24.

•  Flytta och revidera Vår Förening Vill  
Revidering och flytt till ny plattform är genomförd. 
Syftet är att Vår Förening Vill ska uppfattas som mer 
lättillgängligt och användarvänligt av föreningar. 

•  Anpassa matchfixningsinformation, informera och 
utbilda ledare efter nytt regelverk 
Ett utkast till ett matchfixningsregelverk har tagits 
fram. Svenska Innebandyförbundet har en planerad 
ansvarsfördelning och implementering för genom-
förande av utbildningar. 

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet:

•  Färdigställa tränarutbildningsstegen 
Idag saknar vi en komplett tränarutbildningsstege. 
Stegen kommer att färdigställas under 2024/2025 i 
och med framtagandet av en elittränarutbildning & 
fortbildningar. 

•  Elittränarfortbildning 
Framtaganade av ETU planeras att vara färdig  
hösten 2024.

1. GENOM ATT ÖKA KOMPETENSEN BLAND ORGANISATIONS- OCH AKTIVITETSLEDARE

Ökad kvalitet inom föreningsverksamheten innebär att den verksamhet som alla nya och befintliga medlemmar 
möter är öppen, trygg, välkomnande och professionell. Den ökade kvaliteten kommer att nås på följande sätt:
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  Aktiviteter som är genomförda:

•  Trygga & Inkluderande idrottsmiljöer  
Under verksamhetsåret har en trygghetspolicy och 
vägledande material tagits fram i samarbete med 
stiftelsen Friends. Under 24/25 startar arbetet med 
att imlementera ett strukturerat och löpande trygg-
hetsarbete.

•  Förfarande vid case kring HBTQIA+  
Dialog och utveckling av förbundets förfarande pågår 
tillsammans med tävling kring utveckling av nuvarande 
transpolicy och våra arbets- samt förhållningssätt. 
Både förbund och distrikt har trygga och uppdaterade 
arbetssätt, policys och riktlinjer när vi får frågor eller 
händelser till oss som rör transpersoners träning och 
tävling. Nuvarande transpolicy är ett stort steg i rätt 
riktning.

•  Säkerhet och rent spel 
Säkerhetsarbetet har utvecklats kring landslagen 
och våra egna evenemang. Säkerhetsträffar med 

säkerhets ansvariga i SSL och övriga förbundsserier 
har genomförts under hösten. Säkerhetsmanualen 
har uppdaterats.  

•  Anmälningsmanualer för domare för att öka kvalitén 
i bestraffningsärendehanteringen 
Genomfört förtydliganden i IBIS. 

  Aktiviteter som följer plan: 

•  Skapa en trygghetsstruktur för ärendehantering, 
utreda behov av visselblåsartjänst, skapa samar-
betsgrupp med SIBF/SDF 
Trygghetsstrukturen är klart under våren 2024.En 
samarbetsgrupp med SIBF/SDF ska tillsättas vilket 
sker under 2024/25 i samband med lanseringen av 
trygghetspolicyn.

  Aktiviteter som är genomförda:

•  Spelarutveckling grön-blå-röd 
Under hösten 2023 lanserade SIBF en mall för fören-
ingar att luta sig mot när de planerar föreningens 
spelarutuveckling. Planen sträcker sig från grön till 
röd nivå. Även SDF får ett nationellt material som 
prövas säsongen 2023/2024 och kommer vara ett 
stöd för läger och spelarträffar. 

•  Skolsamverkan/OBOS 
Projektet Framtidens Innebandy har genomförts 
under säsongen där föreningar haft möjligheten till 
klubbpaket, medel och lektionsupplägg.

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet:

•  Landslagets Innebandyskola 
Ett paket ska arbetas fram för att underlätta för för-
eningar att arrangera läger.Uppskjuten med omstart 
hösten 2024 ,lansering och aktivitetsstart 2025.

•  Unga ledare 
Starta en arbetsgrupp med SDF och SIBF för att ta 
fram ett material och utbildning för SDF och förening. 
Arbetet flyttas fram till säsongen 2024/2025

•  Undersökning av spelformer.                                                                                                   
Studiens syfte är att undersöka hur olika smålagsspel 
påverkar tekniska aktioner för utespelare och målvakter 
inom innebandy för barn och ungdomar i olika åldrar. 
Är försenad till hösten 2024. Implementering av resultat 
görs 24/25 om de bedöms adekvata.    

3.  GENOM ATT REKRYTERA OCH BEHÅLLA FRÅN FLER MÅLGRUPPER

2. GENOM ATT ÖKA TRYGGHETEN INOM INNEBANDYN
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SVENSK INNEBANDY VILL – VÅR LEDSTJÄRNA
Det kräver en utveckling inom följande områden:
• Implementering av Svensk Innebandy Vill

Implementering av Svensk Innebandy Vill innebär att alla nivåer ska arbeta efter Svensk Innebandy Vill och dess 
kärnvärden för att skapa en organisatorisk grund som bidrar till att spelare och ledare ska vilja ingå samt förknippa 
sig med vår organisation. Implementeringen nås på primärt två sätt:

1. GENOM ATT STÄRKA KOMPETENSEN OM SVENSK INNEBANDY VILL  
I DE DELAR AV VERKSAMHETEN SOM HAR STÖRST BEHOV

  Aktiviteter som är genomförda: 

•  Kunskapshöjande insatser 
Genomfört en SIU-dag under personalkonferens hösten 
2023. Återupptas på utvecklingskonferens och KLU i 
juni. ”Kunskapscheck” med SDF 24/25.

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet:

•  Implementeringsplan Svensk Innebandy Vill  
 uppskjuten 
Aktiviteten nedprioriterades på grund av omfördelning 
av resurser på enheten.

INNEBANDY – INNEBANDY HELA LIVET FORTS.

  Aktiviteter som är genomförda: 

•  Öka kunskapen om våra konkurrenter och oss själva 
genom VM-analys på Dam-VM 
Guldsteget för tränare har genomfört en VM-analys 
i Singapore. Den har presenterats internt och går att 
ta del av på hemsidan.

  Aktiviteter som följer plan:

•  Implementera Svensk Innebandys internationella 
strategi 
Målen i strategin ska vara uppfyllda 2025.  
Arbetet pågår löpande..

1. GENOM ATT IMPLEMENTERA SVENSK INNEBANDYS INTERNATIONELLA STRATEGI

INNEBANDY – EN MODERN ORGANISATION
Det kräver en utveckling inom följande områden: 

• Stärka Sveriges internationella position 
• Bidra till modernisering av föreningarna, SDF och SIBF
• Bidra till en stärkt organisation

Stärka Sveriges internationella position innebär att 
personal och förtroendevalda ska engagera sig i 
internationella projekt för att vara med och påverka 

och bidra till den internationella utvecklingen. Våra 
landslag ska ha förutsättningar för att vara världs - 
l edande och vinna de mästerskap som vi deltar i. 

Detta nås på primärt tre sätt:
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2. GENOM ATT UTVECKLA DET INTERNATIONELLA SAMARBETET
  Aktiviteter som är genomförda:

•  Utveckla det internationella utbytet av domare och 
observatörer på fler nivåer 
Utbyten av domare och observatörer har genomförts 
under Champions Cup och SSL. Ökat fokus på domar -
utveckling under EFT. 

•  Mentorskap via Erasmus+ 4F-projekt 
Deltagande på träffar och genomförda uppgifter har 
lagt grunden för framtida mentorskap. SIBF:s delta-
gande i mentorsprogram eller liknande kalenderåren 
2024 och 2025.

•  Internationella matcher för Guldsteget 
Under hösten spelade herrarna en internationell 
turnering i Tyskland i september. På damsidan fick vi 

inte till internationell matchande, mycket p.g.a. andra 
nationers ekonomiska situation. Ett alternativ blev att 
köra ett läger på hemmaplan med två internmatcher. 
Både tjejerna och killarna i Guldsteget spelade inter-
nationella matcher i maj 2024, då de representerade 
Sverige under 3v3-VM.

•  Erfarenhetsutbyte med andra länder genom resa 
till Singapore 
Lägret i maj-juni var värdefullt ur ett internationellt  
utvecklingsperspektiv och för damlandslagets 
förbere delser inför VM. Flera viktiga kontakter togs 
som kommer förbättra det internationella samarbetet 
samt att flera viktiga områden uppmärksammades, 
ex. Fiftyfifty som genom presentationen i Singapore 
spred sig till Tjeckien och väckte deras intresse.

4. GENOM ATT ÖKA ANTALET SPELPLATSER INOM- OCH UTOMHUS
  Aktiviteter som är genomförda:

Folksportens Arena  
Innebandy spelas främst inomhus i organiserad form. 
Att bygga en utomhusarena är  kostsamt och föreningar 
behöver ofta bidrag och sponsring från flera håll för 
att lyckas. Vi har därför gett 17 föreningar möjlighet att 
söka upp till 200 000 kr för att bygga sin egen utom-

husarena. Flera har redan påbörjat och flera utomhus-
arenor är redan på plats, de sista byggs våren 2024. 

•  Ersätta och innebandyanpassa SKR:s måttbok 
Gemensamma möten har inplanerats med handboll 
och basket för att ta fram ett gemensamt dokument 
rörande mått i en idrottshall. Detta då SKR:s måttbok 
upphört. 

DELOMRÅDE
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  Aktiviteter som är genomförda:

•  Utbilda styrelser och anställda i SDF i parasportens 
grunder  
Två utbildningstillfällen i parasportens grunder för 
förtroendevalda och anställda i innebandyns SDF 
genomfördes under maj 2023. Målsättningen på 
lång sikt är att alla anställda och förtroendevalda på 
distrikten ska ha kunskap om innebandy för personer 
med funktionsnedsättning. Ungefär 80 personer från 
innebandyns distrikt deltog vid utbildningstillfällena, 
vilket är en god start. Inför 23-24 hade noll personer 
från distrikten gått parasportens grunder.

•  Gratis föreläsningar för SDF och IF  
Även den här säsongen har vi erbjudit kostnadsfria 
digitala föreläsningar. Med Välkommen till folksporten 
som tema hölls fyra föreläsningar med fokus på att öka 

innebandyns synlighet, stärka vårt varumärke, bygga 
hållbara och långsiktiga partnerrelationer och att 
erbjuda en bredare verksamhet för att attrahera fler 
till innebandyn.

•  Flytta och revidera Vår Förening Vill  
Syftet är att Vår Förening Vill ska uppfattas som mer 
lättillgängligt och användarvänligt av föreningar. Vår 
Förening Vill är flyttad till ny plattform och nylanserad 
under 2023. 

•  Trygga & Inkluderande idrottsmiljöer  
Under verksamhetsåret har en trygghetspolicy 
och vägledande material tagits fram i samarbete 
med stiftelsen Friends. Under 24/25 startar arbetet 
med att imlementera ett strukturerat och löpande 
trygghetsarbete.

  Aktiviteter som är genomförda:

•  Fortsätta arbetet med den strategiska planen 
En fördjupad organisationsutredning har genomförts 
med syfte att analysera hur Svensk Innebandy på bästa 
sätt ska kunna erbjuda ett likvärdigt och samman-
hållet utvecklingsarbete i hela landet. 

  Aktiviteter som följer plan:

•  Implementering av basuppdrag och verksamhetsplan 
Basuppdraget implementerades i verksamhetsmallen 
inför verksamhetsåret 2023/24. Ett arbete med att ta 
fram en struktur för att följa upp basuppdraget pågår. 
Målet är att ha det klart 24/25.

1. GENOM ATT STÄRKA KOMPETENS HOS ORGANISATIONSLEDARE

2. GENOM ATT STÄRKA INNEBANDYNS STYRMODELL

En stärkt organisation innebär att skapa förutsättningar för SF, SDF samt föreningarna att utvecklas så att vi har 
välmående organisationer som tillgängliggör innebandy för alla målgrupper och individer.  
Detta nås på primärt följande sätt:
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1. GENOM ATT STÄRKA DIGITALISERINGEN AV SVENSK INNEBANDY
  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet:

•   Utveckla tävlingsformerna i iBIS 
Arbetet är påbörjat. Vi inväntar korrekta premisser  
innan arbetet fortgår. Aktiviteten är med i 
Verksamhets  planen för 2024/25.

•  Digitalisera administrationen av regelverk 
Inte påbörjat. Är med i Verksamhetsplanen för 2024/25.

•  Förnya hemsidans spelprogram 
Påbörjat. Uppstartsmöten och referensgruppsmöten 
har skapats. Är med 24/25.

  Aktiviteter som följer plan:

•  Utbyta iBIS-data med externa tjänster 
Löpande utveckling mot RF:s plattformar.  
Är med 2024/25.

  Aktiviteter som är genomförda: 

•  Lansera mobil iBIS-version 
Klart. Nästa fas är vidareutveckling utifrån  
användarnas behov och önskemål. 

Bidra till modernisering av föreningarna innebär att vidareutveckla system för att förenkla administrationen  
för föreningarna samt att skapa förutsättningar för föreningarna att engagera olika typer av individer.  
Detta nås på primärt följande sätt:

49 48



  Aktiviteter som är genomförda:

•  Personalkonferens med anställda inom SIBF och SDF 
I oktober genomfördes en personalkonferens tillsam-
mans med SDF. Halva konferensen var en SIU-utbild-
ning medan den andra delen gav möjligheter till för-
djupning inom olika områden såsom kommunikation, 
motion, spelarutveckling med mera.

•  Policyarbete SIBF 
Under året har en rad policys uppdarats. Föräldra-
ledighetspolicy, arbetsmiljöpolicy, alkohol- och 
drogpolicy, rekryteringspolicy, kränkande särbehand-
lingspolicy, rutin kränkande särbehandling och 
anmälningsformulär, resepolicy, lönepolicy, upp-
handlingspolicy, arbetsmiljöplan, kris- och bered-
skapsplan för SIBF och landslag.

•  Utbildning för SDF-styrelser, arbetsgivare 
Två utbildningstillfällen à 3 timmar har genomförts 
för distrikten. Arbetsgivaralliansen höll i utbildnings-
tillfällena. 

•  Samarbete SIBF-FSSL (olika grupper) 
I samband med det konstituerande mötet i juni 2023 
bildades tre arbetsgrupper för att följa och stärka 
samarbetet med FSSL.   

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet:

•  Upprätta och implementera handlingsplan för PR 
Aktiviteten nedprioriterades på grund av omfördelning 
av resurser på enheten. 

•  Höja kompetensen kring kommunikation  
Uppskjuten p.g.a. resursersbrist.

3. GENOM ATT STÄRKA INNEBANDYNS REGIONALA ORGANISATION

4. GENOM ATT UTVECKLA KOMPETENSEN OM SIU
  Aktiviteter som är genomförda:

•  Färdigställa revidering av SIU-modellen 
Under 2023 har arbetsgruppen arbetat med att göra 
SIU modellen mer greppbar och mer pedagogisk. 
Stort arbete har gjorts med att uppdatera modellen 
så den följer dagens aktuella forskning. SIU modellen 
kommer nylanseras under våren 2024.

  Aktiviteter som följer plan:

•  SIU-fortbildning internt SIBF och i SDF 
Under SDF-konferensen hösten 2023 har alla SDF fått 
möjlighet att ta del av ”nya” SIU modellen. Därefter 
kommer en fördjupad utbildning att erbjudas under 
hösten 2024.  Kursledarutbildning i nya SIU planeras 
att hållas i juni 2024.

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet:

•  Reviderade SIU inkorporeras i tränarutbildningar 
Samtliga utbildningar behöver ses över och tydliggöra 
kopplingarna till nya SIU.

1. ÖKA ANTALET KVINNOR SOM ENGAGERAR SIG

INNEBANDYN OCH SAMHÄLLET
För att målet ska kunna nås krävs utveckling inom 
två områden:

• Ökad jämställdhet och jämlikhet

• Ökat intresse för Svensk Innebandy

Ökad jämställdhet och jämlikhet innebär att innebandyn 
ska spegla samhället. Det innebär att vi måste öka 
antalet kvinnliga spelare och ledare samt att attrahera 
fler målgrupper än idag. 

Ökningen nås på primärt tre sätt:

  Aktiviteter som är genomförda:

•  Fifty/Fifty, utveckling och aktivering.  
Fifty/Fifty är ett stående verktyg i förbundets 
jämställd hetsarbete. I dagsläget har 218 organisa-
tioner slutfört 530 lektioner. Fifty/Fifty har 
uppdaterats med tre nya filmer under året.

•   Forsking & Opinion 
Följer aktuell forskningsplan, just nu inget projekt 
med direkt koppling till ökat engagemang hos 
kvinnor. Indirekta, långsiktiga effekter förväntas i  
och med fokus på båda könen eller på kvinnors 
villkor och förutsättningar, t.ex. genom pågående 
studie om menshälsa.

•  Nationell och internationell lansering och 
implementering av Fifty/Fifty  
I maj 2023 lanserades Fifty/Fifty internationellt. 
Vi sköter sedan ett antal år tillbaka driften av den 
svenska sidan.  Vi har ett fungerande samarbete 
tillsammans med IFF där vi tar gemensamt ansvar 
över jämställdhetsarbetet inom innebandyn globalt. . 

  Aktiviteter som följer plan:

 •  Öka andelen kvinnor/tjejer som dömer innebandy 
Sara Berglind har med hjälp av återstödsmedel 
anställts t.o.m. 31 december 2024 för att arbeta med 
nyrekrytering samt bibehållande av domare med 
särskilt fokus på tjejer. En rad aktiviteter på detta 
område kommar att ske under det närmaste året 
bl.a. hölls  en föreläsning om detta som en del av 
”Välkommen till Folksporten” i början på mars 2024. 
Aktiviteten pågår till 31 december 2024.”

•  Snabbspår elittränare 
Ny benämning: Från Elit till Elit - en utbildning för 
gamla elitspelare som avslutat sina karriärer och vill 
satsa på en elittränarkarriär. Utbildningen påbörjades i 
januari 2024 och kommer att avslutas i september 2024.
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2. STÄRKA PARAINNEBANDYN

3. ÖKA ANTALET UTÖVARE I UNDERREPRESENTERADE GRUPPER

  Aktiviteter som är genomförda:

•  Arbeta aktivt med inkluderingsprocessen  
2026 är målet att parainnebandyn ska ligga under 
Svensk Innebandy. Det här är ett pågående arbete 
som inkluderar många delar och hela tiden tar 
steg framåt. Vi jobbar aktivt med styrgrupp-
projektgrupp-arbetsgrupper, men också med 
andra insatser vid sidan om (ex. rekrytering, 
kunskapshöjande insatser, kommunikation). Vi är 
i steg 2 av 5 i inkluderingsprocessen, vilket är i linje 
med att nå slutmålet. Under säsongen 2023/24 
startade nya arbetsgrupper som har arbetat med 
fyra fokusområden. Delredovisning har skett i 
början av mars och slutgiltig presentation sker i 
maj. Presentation innefattar förslag på hur arbetet 
ska ske inom olika områden, vilken därefter ska 
sammanfogas till ett dokument att utgå från i det 
fortsatta arbetet.  

•  Forskning och opinion 
Användande av undersökningsresultat, och 
f ramtagande av nya, för att stärka para-
inkluderingsarbetet. Ökad medvetenhet om 
paraområdet genom informationsspridning.  
Fortsätter 2024 och 2025.

•  Bidra i utvecklingen av regler och 
utbildningsmaterial för domare 
Löpande dialog med de olika intressenterna  
enligt punkterna ovan. 

  Aktiviteter som är genomförda:

•  Barn/ungdomar samt flickor/kvinnor med 
funktionsnedsättning  
Pågående arbete främst i form av rekryteringsinsatser. 
Rekrytering i form av ex. prova på-verksamhet för 
rulastolsinnebandy i samverkan med handbolls-
förbundet samt nationellt elinnebandyläger i maj 
2024. Tjejer är idag underrepresenterade och vi önskar 
jämna ut representationen. / Rullstolsinnebandy: 
målsättning att skapa en bättre återväxt, vilket idag är 
bra nära obefintligt. / Stående: Även här är det ojämn 
representation mellan tjejer och killar. Vi önskar även 
nå ut till fler yngre, inte minst genom att skapa en 
tydlig struktur för besök på anpassad grundskola. 
Elinnebandy: 150 personer 2026 varav tjejer/kvinnor 
minst 40 %. Stående innebandy: 3 000 utövare 2030, 
varav 50 % tjejer/kvinnor och verksamhet för barn och 
unga i 25 föreningar. Rullstolsinnebandy: 150 personer 
2030 varav 30 % tjejer/kvinnor och verksamhet i 20 
föreningar - uppdelat i minst två serier. Elinnebandy: 
2023 = 12 föreningar, 100 utövare.

•   Öka representation bland utövare 
•  Ta fram film, broschyr och folder på flera språk med 

lågtröskelkunskap om innebandyn 
•  Startat studie om Innebandy Flex
•  Genomfört studie om Innebandy+
•  Sökbara medel för vuxna motionärer (26+)
•  Genomfört kartläggning av vår motionsverksamhet
•  Genomfört gratis föreläsningar för SDF och IF  

•  Forskning och opinion 
Vi har deltagit i flera forum med t.ex.  RF, andra 
SF och SKR där vi framfört SIBF:s ståndpunkt och 
berättat om våra arbetssätt för att påverka i rätt 
riktning. Vi utgår från forskning, beprövad erfarenhet, 
Sv Ib Vill och SIU-modellen när vi deltar i diskussioner 
om idrottens nutid och framtid.

INNEBANDY – INNEBANDY OCH SAMHÄLLET FORTS.

DELOMRÅDE

1. GENOM ATT ATTRAHERA EXTERNA PARTNERS

2.  GENOM ATT ÖKA INTRESSET FÖR SVENSK ELITINNEBANDY;  
LANDSLAG, SSL OCH ALLSVENSKAN

  Aktiviteter som är genomförda: 

•  Forskning och opinion 
Genom att förmedla våra kunskaper och var vi står  
i olika frågor ökar vi intresset för vår verksamhet hos 
externa partners.

•  Attraktiva publika evenemang                                                                                               
Ökar antalet sålda biljetter genom fler kringarrange-
mang. Skapar pr före och efter genomfört evenemang. 
Involverat föreningar på sätt så som matchknattar. 

•  Svensk Innebandys nätverk 
Fyra nätverksträffar har erbjudits med bra uppslutning 
som fortsätter stärka nätverket inom Svensk Innebandy.

•  Samverkan inom SIBF gällande samhällsnytta 
Fokus har varit på att öka antalet föreningar som 
pantar. Ytterligare projekt som Framtidens Innebandy, 
Schysst Innebandy/PantaMera pågår.

•  Stärkt partnerkommunikation 
Utvecklat partnerkommunikationen genom en plan 
för bättre underlag och uppföljningar.

  Aktiviteter som är genomförda: 

•  Produkten Allsvenskan 
Vi ökar exponeringen och därmed även intresset av 
Allsvenskan. Arbetet med Allsvenskans profiliering 
fortgår till den kommande säsongen. 

•  Ökad TV-exponering Landslag/SM-finalen/Sv Cupen 
TV4 sände Euro Floorball Tour i Malmö. Nytt SVT avtal 
gällande VM.  

•  Öka närheten till landslagsspelare vid läger/ 
turneringar 
Vi har genomfört insatser kring de landskamper som vi 
har haft i Sverige under året, bland annat EFT i Malmö, 
med autografskrivning med mera. Även under 
herrlandslagets läger i Västerås i maj genomfördes 
publika insatser som var uppskattade. 

•  Produkten SSL 
SSL-arbetet har fortsatt över säsongen genom kom-
munikatör Kayvan där reportage, artiklar och material 

till Expressens sändningar har levererats. Vi ser en 
tillökning på SSL:s sociala kanaler och därmed en 
ökad kännedom. 

•  Produkten landslag  
Vi fortsätter bygga synligheten runt Sveriges landslag. 
Vi har genomfört kommunikationsinsatser under de 
landslagsläger som varit. Där höjdpunkter som VM i 
Singapore och Euro Floorball Tour i Malmö varit mycket 
uppskattade. Vi fortsätter erbjuda närhet till lands-
laget och på så sätt synliggöra idoler till framtidens 
innebandy spelare. 

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet:

•  Referensgrupp Elit 
Har ej genomförts under verksamhetsåret.

Ökat intresse för Svensk Innebandy innebär att skapa förutsättningar för olika målgrupper att kunna följa och 
engagera sig för Svensk Innebandy. Dels genom våra arrangemang och samarbeten som ska hålla en hög 
kvalitet, dels genom våra plattformar för att följa innebandyn. 
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INNEBANDY – INNEBANDY OCH SAMHÄLLET FORTS.

 3. GENOM ATT ÖKA INTRESSET FÖR HELA SVENSK INNEBANDYS VERKSAMHET

4.  ÖKA INNEBANDYNS IDROTTSPOLITISKA INFLYTANDE

  Aktiviteter som är genomförda: 

•  Bygga och lyfta domare                                                                                                 
Lämpliga distriktsdomare har tagits ut till finalspelen 
i USM, JAS samt SDF-SM.  Dessa domare har i sam-
band med detta erbjudas observationer samt övrig 
kompetensutveckling för att på sikt kunna bli för-
bundsdomare.    

      
•  Grafisk profil, kläder & gemensamt språk 

Arbete med grafisk profil fas 1 är avklarat och utrullning 
mot personal och SDF har påbörjas. Alla SDF och 
SIBF har fått information, material samt möjlighet till 
utbildning.

•  Etablera nytt kommunikationskoncept 
Välkommen till Folksporten har planerats, lanserats 
och tillgängliggjorts för distrikten. Välkommen till 
Folksporten har lanserats i samtliga kanaler.  
 

  Aktiviteter som följer plan:

•  Välkommen till Folksporten                                                                                                                                 
Samverkan tillsammans med SDF har bl.a. resulterat 
i några ”Innebandyns Dag” i ett antal SDF. Genom-
förande av Folksporten på turné sker under 2024.

•  Bygga VM 2024  
Antal besökare enligt VM:s marknadsplan samt eko-
nomiskt hållbart enligt VM:s budget. Arbetet pågår 
löpande.

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet:

•  Lansera och etablera hållbarhetsstrategi 
Uppskjuten på grund av omfördelning av resurser  
på enheten. 

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet:

•  Forskning och opinion 
SIBF arbetar strategiskt och fördjupat med påverkan. 
Vi använder oss av ny kunskap i vår verksamhet och 
skapar förändring t.ex. genom förslag till RIM.

•  Upprätta och implementera handlingsplan för PR 
Aktiviteten nedprioriterades på grund av omfördelning 
av resurser på enheten. 
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Information om verksamheten

Allmänt om verksamheten
Svenska Innebandyförbundet är ett specialidrottsförbund 
vars medlemmar utgörs av idrottsföreningar med 
innebandyverksamhet. Förbundsmötet är högsta 
beslutande organ och väljer förbundsstyrelsen. 
Styrelsen är ytterst ansvariga för förbundets 
verksamhet. För att utföra det som förbundsmötet 
beslutar har förbundsstyrelsen en organisation till 
sitt förfogande bestående av ett nationellt kansli 
samt ett antal olika arbetsgrupper och nämnder. 
Svenska Innebandyförbundet organiserar även 
19 distriktsförbund med egna kanslier, de är egna 
juridiska personer.

Syftet för alla delar av organisationen är att ge 
medlemsföreningarna stöd, service och utveckling 
utifrån de riktlinjer som förbundsmötet beslutar 
varje år och som uttrycks i Svensk Innebandy Vill och 
Svenska Innebandyförbundets verksamhetsplan.

Svensk Innebandy Folksporten
Svenska Innebandyförbundet har till uppgift att 
utveckla, främja och administrera innebandy-
idrotten i Sverige på ett sådant sätt att den står i 
överensstämmelse med idrottsrörelsens verksamhetsidé, 
vision och värdegrund samt att företräda denna idrott 
i utlandet. Förbundet är en politiskt och religiöst 
oberoende allmännyttig ideell organisation som 
tar avstånd från rasism och varje annan form av 
diskriminering. Förbundet ska även aktivt arbeta  
mot matchfixing, osund ekonomi och annat fusk  
samt för en dopingfri innebandyidrott.

Svenska Innebandyförbundet och dess föreningar vill i 
enlighet med Svensk Innebandy Vill att:

- Alla inom Svensk Innebandy står på en gemensam 
grund och delar samma syfte, vision och värdegrund
- Svensk Innebandy har en effektiv organisation som 
är ledande i idrottssverige och innebandyvärlden
- Varumärket Svensk Innebandy enar 
innebandysverige och ”Svensk Innebandy Vill” är 
ledstjärnan i vår verksamhet
- Innebandy ska vara en sport som är enkel att börja 
med, stimulerande att utvecklas i, lättillgänglig att 
följa och välkomnande att komma tillbaka till
-Svensk Innebandy tar ett aktivt samhällsansvar med 
erbjudandet ”mer än en sport”

Medlemmar
Tillsammans samlar förbundets 819 föreningar 117 955 
licensierade spelare. Antalet licensierade spelare har 
ökat något men vi är ännu inte uppe i samma antal 
som 2020 innan pandemin.

Svenska Innebandyförbundet, dess regionala kontor 
samt medlemsföreningar ska verka för att styrelser, 
valberedningar, kommittéer och andra organ får 
sådan sammansättning att jämställdhet mellan 
kvinnor, män och ungdomar samt kulturell mångfald 
uppnås.
 

Främjande av förbundets ändamål
Verksamhetsplanen omfattar arbetet som bedrivs 
inom det nationella kansliets avdelningar:

Administration: En av huvuduppgifterna är att stödja 
den löpande verksamheten för Innebandyförbundets 
medlemmar. Det nationella kansliet ansvarar för 
löpande stöd och service främst inom områden 
som utbildning, tävling, barn/ungdom samt 
föreningsjuridik.

Styrelsen för Svenska Innebandyförbundet avger följande årsredovisning och 
koncernredovisning för räkenskapsåret 2023-05-01 - 2024-04-30. 
Årsredovisningen är upprättad i svenska kronor, SEK. Om inte annat särskilt 
anges, redovisas alla belopp i hela kronor (kr). Uppgifter inom parentes avser 
föregående år. 

Arrangemang/Marknad: Ansvarar för Svenska 
Innebandyförbundets arrangemang (exempelvis
SM-finalen, Innebandyfesten, Finnkampen, 
distriktslags-SM, VM-turneringar etc) samt partneravtal 
av olika storlekar både när det gäller att vårda befintliga 
och att hitta nya samarbeten.

Kommunikation: Kommunikation är ett verktyg 
för att nå Svenska Innebandyförbundets mål och 
kommunikationsenheten ansvarar och utvecklar 
kommunikationen internt tillsammans med kansliets 
och distriktens personal, kommunikationen externt 
mot olika målgrupper samt förbundets varumärken.

Landslag: Svenska Innebandyförbundet ska bedriva 
en världsledande verksamhet för våra landslag och det 
görs genom att skapa rätt förutsättningar för att vinna, 
vara en aktiv aktör i den internationella utvecklingen, 
att förknippas med en positiv innebandy samt att 
aktivt arbeta med jämställdhet.

Tävling/Domare: Tävlingsenheten förvaltar och 
utvecklar Svenska Innebandyförbundets tävlings- och 
domarverksamhet samt det regelverk och de projekt/
satsningar som hör till.

Utveckling: För att Svensk Innebandy ska nå sina 
långsiktiga mål behöver Svenska Innebandyförbundet 
göra utvecklingsinsatser och det görs genom satsning 
och utbildning inom inkludering, jämställdhet, 
integration, forskning, föreningsverksamhet, spelar- 
och ledarutveckling.

Företaget har sitt säte i Stockholm.

Väsentliga händelser under räkenskapsåret
I juni avslutades elitlicenssäsongen med att de 
föreningar som hade negativt eget kapital under 
föregående säsong presenterade sina bokslut per  
30 april 2023. Alla föreningar klarade att återställa det 
egna negativa kapitalet. Licensnämnden har under 
hösten administrerat beslut för 124 föreningar. Under 
året har sex föreningar varit under handlingsplan.

Damlandslaget inledde landslagshösten med att 
spela ett EFT i Tjeckien i september där Sverige vann 
en av tre matcher. Som en av de sista förberedelserna 

inför VM i december spelades ytterligare ett EFT i 
oktober i Finland. Sverige vann då två av tre matcher 
men det blev åter förlust mot Finland.

Herrlandslaget spelade i november sitt EFT i 
Malmö som ett ”för-VM” inför världsmästerskapet 
på hemmaplan i december 2024. Sverige förlorade 
inledningsmatchen mot Tjeckien men vann sina 
matcher mot Finland respektive Schweiz.

I december spelade damlandslaget VM i Singapore. 
Sverige la grunden för ett nytt VM-guld genom att 
vinna den första perioden med 6–0. Slutresultatet blev 
6-4 vilket innebar Sveriges 11:e VM-guld på damsidan 
och det 9:e på raken. VM blev en succé tv-mässigt 
där över 1 miljoner tittare såg finalen i SVT. De sände 
samtliga av Sveriges matcher i både linjär tv och 
via streaming och totalt sågs matcherna av drygt 2 
miljoner tittare.

I januari spelades SDF-SM i Umeå och nu tog 
Stockholm IBF guld i F16 och Västsvenska IBF i P16.
 
I början på februari spelades Veteran-SM i Uppsala. 
Totalt 39 lag gjorde upp om medaljerna. Rönnby IBK 
Ungdom vann damklassen, IBK Dalen Veteran vann 
både H35+ och H45+ och Sigtuna IF IBK vann H65+.

Årets upplaga av Svenska Cupen inleddes tidig höst 
med finaler i slutet av februari. Damfinalen spelades 
i Umeå mellan Thoréngruppen IBK - Pixbo IBK och 
herrfinalen spelades i Falun mellan IBF Falun – Pixbo 
IBK. Team Thoréngruppen IBK och Pixbo IBK blev 
mästare efter att vunnit med 7–6 respektive 6–4.

Under verksamhetsåret har en fördjupad organisations-
utredning genomförts som byggt vidare på den 
utredning som gjordes 22/23. Detta som en del av 
det strategiska arbete som inleddes för fyra år sedan 
2020. Utredningen presenterades under februari och 
har följts upp av flera mötestillfällen mellan Svenska 
Innebandyförbundet och distriktsförbunden, både för 
förtroendevalda och anställda.

Förbundsstyrelsen beslutade i augusti 2018 om en 
ekonomisk plan fram till 2020/21. Det innebär att 
det fria egna kapitalet exklusive ändamålsbestämda 
medel skulle vara 15 000 000 SEK efter verksam-

ÅRSREDOVISNING  2023-05-01 - 2024-04-30
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hetsåret 2022/23 På grund av pandemin och hur den 
har påverkat ekonomin har detta mål flyttats fram i 
tiden

Svensk Innebandy Försäljnings AB
I april spelades SM-finalen på Friends Arena. Festen 
inleddes på lördagen den 27 april med damernas 
final mellan Thorengruppen IBK och Pixbo IBK där 
Thorengruppen stod som segrare efter resultatet 6-3. I 
herrarnas final vann Storvreta IBK över Pixbo IBK med 
8-5 och är därmed mesta mästare med 8
SM-guld. Finalerna blev en succé med världsrekord 
för antalet sålda biljetter. De 18 370 personerna på 

läktarna skapade en fantastisk atmosfär. Finalerna 
direktsändes i både SportExpressen och på SVT som 
hade en räckvidd om 667 000 tittare totalt, en ökning 
med 67 000 mot i fjol.

I övrigt har bolaget haft kostnader för arbetet kring 
VM som spelas i Malmö i december 2024. Svenska 
Innebandyförbundet är moderförbund till SIF AB.

RESULTAT OCH STÄLLNING
Koncernen visar upp ett resultat på -3 199 489 SEK. Resultatet har belastats av kostnader för SDF-utveckling om 
2 020 570 SEK, för vilka ändamålsbestämda medel har nyttjats. Förbundsstyrelsen föreslår att 1 458 090 SEK avsätts till  
SDF-utveckling för framtida verksamhet. Resultatet har även belastats med löpande kostnader för arrangerandet av 
VM i Malmö 2024, där huvuvdsaklig intäkt inte redovisas i sin helhet förrän räkenskapsåret 2024/2025. Årets underskott 
innebär att eget kapital minskar till 10 756 187 SEK. Det egna kapitalet ska täcka kostnader för personalen i sex 
månader, semester- och pensionsskulder samt viss administration enligt RF:s rekommendation om riktlinje för 
det egna kapitalet.

FLERÅRSÖVERSIKT      

 Koncernen 2023/24 2022/23 2021/22 2020/21 2019/20

Antal medlemsföreningar 819 840 846 854 906

Antalet licensierade spelare 117 955 113 654 109 883 106 687 118 660

Verksamhetens intäkter 108 015 103 998 91 943 72 710 84 705

Årets resultat -3 199 -1 935 -6 846 7 017 -890

Balansomslutning 43 162 50 276 47 932 47 682 37 260

Eget Kapital 10 756 13 956 15 940 22 736 15 720

 Moderförbundet 2023/24 2022/23 2021/22 2020/21 2019/20

Antal medlemsföreningar 819 840 846 854 906

Verksamhetens intäkter 98 518 100 037 91 943 72 710 84 705

Årets resultat 138 -1 183 -6 846 7 017 -890

Balansomslutning 46 132 49 531 47 882 47 682 37 260

Eget Kapital 14 845 14 707 15 890 22 736 15 720

FÖRÄNDRINGAR I EGET KAPITAL 
 

  

 Koncernen Ändamålsbest. 
medel

Balanserat kapital Totalt

Belopp vid årets ingång 2 033 137 11 922 538 13 955 675

Nyttjande av ändamålsbestämda medel -2 020 570 2 020 570 0

Reservering av ändamålsbestämda medel 1 458 090 -1 458 090 0

Årets resultat -3 199 489 -3 199 489

Belopp vid årets utgång 1 470 657 9 285 529 10 756 186

Moderförbundet Ändamålsbest. 
medel

Balanserat kapital Totalt

Belopp vid årets ingång 2 033 137 12 673 820 14 706 957

Nyttjande av ändamålsbestämda medel -2 020 570 2 020 570 0

Reservering av ändamålsbestämda medel 1 458 090 -1 458 090 0

Årets resultat 137 604 137 604

Belopp vid årets utgång 1 470 657 13 373 904 14 844 561

Koncernens och moderförbundets resultat och ställning i övrigt framgår av efterföljande resultat- och 
balansräkningar samt kassaflödesanalyser med noter.
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BALANSRÄKNING   

NOT 2024-04-30 2023-04-30

TILLGÅNGAR

Materiella anläggningstillgångar

Inventarier, verktyg och installationer 6 162 351 183 694

162 351 183 694

Finansiella anläggningstillgångar

Andra långfristiga fordringar 8 133 105 191 807

133 105 191 807

Summa anläggningstillgångar 295 456 375 501

OMSÄTTNINGSTILLGÅNGAR

Kortfristiga fordringar 4

Kundfordringar 5 5 928 494 4 226 358

Övriga fordringar 1 491 779 274 806

Förutbetalda kostnader och upplupna intäkter 10 4 705 643 4 035 072

12 125 916 8 536 236

Kassa och bank 30 740 989 41 364 740

Summa omsättningstillgångar 42 866 905 49 900 976

SUMMA TILLGÅNGAR 43 162 361 50 276 477

RESULTATRÄKNING 

NOT
2023-05-01

-2024-04-30
2022-05-01

-2023-04-30

Nettoomsättning 3 65 383 938 57 720 805

Bidrag 40 838 562 44 438 126

Medlemsavgifter 754 000 818 000

Övriga rörelseintäkter 1 038 986 1 021 894

108 015 486 103 998 825

RÖRELSENS KOSTNADER

Övriga externa kostnader 4 -75 197 891 -71 883 124

Personalkostnader 5 -36 580 392 -34 368 627

Avskrivningar och nedskrivningar av materiella och 
immateriella anläggningstillgångar

6 -21 343 -10 279

-111 799 626 -106 262 030

Rörelseresultat -3 784 140 -2 263 205

Resultat från finansiella poster

Övriga ränteintäkter och liknande resultatposter 607 784 339 873

Räntekostnader och liknande resultatposter -23 133 -11 331

584 651 328 542

Resultat efter finansiella poster -3 199 489 -1 934 663

Resultat före skatt -3 199 489 -1 934 663

Årets resultat -3 199 489 -1 934 663
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EGET KAPITAL OCH SKULDER   

NOT 2023-04-30 2022-04-30

EGET KAPITAL

Ändamålsbestämda medel 1 470 657 2 033 137

Balanserat kapital 12 485 019 13 857 201

Årets Resultat -3 199 489 -1 934 663

SUMMA EGET KAPITAL 10 756 187 13 955 675

KORTFRISTIGA SKULDER

Leverantörsskulder 7 394 201 7 848 404

Skuld avseende ej utbetalda bidrag 10 13 558 008 19 571 995

Övriga skulder 678 431 902 881

Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter 11 10 775 534 7 997 522

32 406 174 36 320 802

SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER 43 162 361 50 276 477

KONCERNENS KASSAFLÖDESANALYS

2023-05-01 -  
2024-04-30

2022-05-01 - 
2023-04-30

DEN LÖPANDE VERKSAMHETEN 

Resultat efter finansiella poster -3 199 489 -1 934 663 

Justeringar för poster som inte ingår i kassaflödet m.m 21 343 10 279 

Kassaflöde från den löpande verksamheten före  
förändringar av rörelsekapital

-3 178 146 -1 924 384 

KASSAFLÖDE FRÅN FÖRÄNDRINGAR I RÖRELSEKAPITAL 

Förändring kundfordringar -1 702 136 410 452

Förändring av kortfristiga fordringar -1 887 543 -276 601 

Förändring leverantörsskulder -454 203 2 255 914 

Förändring av kortfristiga skulder -3 460 425 2 073 398 

Kassaflöde från den löpande verksamheten -10 682 453 2 538 779 

INVESTERINGSVERKSAMHETEN 

Investeringar i materiella anläggningstillgångar 0 -68 973 

Investeringar i finansiella anläggningstillgångar 58 702 51 858 

Kassaflöde från investeringsverksamheten 58 702 -17 115 

Kassaflöde från finansieringsverksamheten 0 0 

Årets kassaflöde -10 623 751 2 521 664 

LIKVIDA MEDEL VID ÅRETS BÖRJAN 

Likvida medel vid årets början 41 364 740 38 843 077 

Likvida medel vid årets slut 30 740 989 41 364 741 
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MODERFÖRBUNDETS RESULTATRÄKNING

Not 
2023-05-01 - 
2024-04-30 

2022-05-01 - 
2023-04-30

VERKSAMHETENS INTÄKTER 

Bidrag 2  40 838 562  44 438 126

Nettoomsättning 3 55 888 319 53 759 579 

Medlemsavgifter  754 000 818 000 

Övriga verksamhetsintäkter  1 037 215 1 020 891 

  98 518 096 100 036 596 

VERKSAMHETENS KOSTNADER 

Externa kostnader 4 -62 609 202 -67 321 736 

Personalkostnader 5 -36 337 856 -34 222 144

Avskrivningar och nedskrivningar 6 -21 343 -5 336

 -98 968 401 -101 549 216 

Verksamhetsresultat  -450 305 -1 512 620 

RESULTAT FRÅN FINANSIELLA INVESTERINGAR

Ränteintäkter  603 612 339 593

Räntekostnader  -15 704 -10 355

 587 908 329 238

Resultat efter finansiella poster  137 603 -1 183 382

Årets resultat  137 604 -1 183 381

MODERFÖRBUNDETS BALANSRÄKNING 

Not 2024-04-30 2023-04-30

TILLGÅNGAR

Anläggningstillgångar

Materiella anläggningstillgångar  
Inventarier

6 162 351 183 694

162 351 183 694

Not 2024-04-30 2023-04-30

FINANSIELLA ANLÄGGNINGSTILLGÅNGAR

Aktier i dotterföretag 7 4 550 000 1 550 000

Andra långfristiga fordringar 8 133 105 191 807

4 683 105 1 741 807

Summa anläggningstillgångar 4 845 456 1 925 501

OMSÄTTNINGSTILLGÅNGAR

Kortfristiga fordringar

Kundfordringar 4 467 657 9 481 295

Fordringar hos koncernföretag 5 320 128 0

Övriga fordringar 268 636 192 081

Förutbetalda kostnader och upplupna intäkter 9 1 603 309 1 749 578

11 659 730 11 422 954

Kassa och bank 29 626 319 36 182 826

Summa omsättningstillgångar 41 286 049 47 605 780

SUMMA TILLGÅNGAR 46 131 505 49 531 281

EGET KAPITAL OCH SKULDER

Eget kapital

Ändamålsbestämda medel 1 470 657 2 033 137

Balanserat kapital 13 236 300 13 857 202

Årets resultat 137 604 -1 183 381

Summa eget kapital 14 844 561 14 706 958

Kortfristiga skulder

Leverantörsskulder 3 207 843 5 158 522

Skulder till koncernföretag 3 774 571 1 500 000

Skuld ej nyttjade bidrag 10 13 558 008 19 571 995

Övriga skulder 678 431 610 985

Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter 11 10 068 091 7 982 821

Summa kortfristiga skulder 31 286 944 34 824 323

SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER 46 131 505 49 531 281
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MODERFÖRBUNDETS KASSAFLÖDESANALYS

2023-05-01 -  
2024-04-30

2022-05-01 -  
2023-04-30

DEN LÖPANDE VERKSAMHETEN

Resultat efter finansiella poster 137 604 -1 183 381

Justeringar för poster som inte ingår i kassaflödet 21 343 5 336

Kassaflöde från den löpande verksamheten före  
förändring av rörelsekapital

158 947 -1 178 045

KASSAFLÖDE FRÅN FÖRÄNDRING AV RÖRELSEKAPITALET

Förändring av kundfordringar 5 013 638 -4 844 485

Förändring av kortfristiga fordringar -5 250 414 2 091 618

Förändring av leverantörsskulder -539 980 -433 968

Förändring av kortfristiga skulder -2 997 400 3 266 802

Kassaflöde från den löpande verksamheten -3 615 209 -1 098 078

INVESTERINGSVERKSAMHETEN

Investeringar i materiella anläggningstillgångar 0 -64 030

Investeringar i finansiella anläggningstillgångar -3 000 000 -1 500 000

Försäljning av finansiella anläggningstillgångar 58 703 51 858

Kassaflöde från investeringsverksamheten -2 941 297 -1 512 172

Årets kassaflöde -6 556 506 -2 610 250

LIKVIDA MEDEL VID ÅRETS BÖRJAN

Likvida medel vid årets början 36 182 826 38 793 077

Likvida medel vid årets slut 29 626 320 36 182 827

Allmänna upplysningar
Årsredovisningen och koncernredovisningen är 
upprättad i enlighet med årsredovisningslagen och 
BFNAR 2012:1 Årsredovisning och koncernredovisning 
(K3). Årsredovisningen och koncernredovisningen 
upprättas för första gången i enlighet med BFNAR 
2012:1 Årsredovisning och koncernredovisning (K3). 
Övergången har gjorts enligt föreskrifterna i K3. 
För att möjliggöra meningsfull jämförelse med 
föregående år har samtliga poster i resultaträkningen, 
balansräkningen, kassaflödesanalys samt noter 
räknats om för jämförelseåret.

Verksamhetens intäkter
Endast det inflöde av ekonomiska fördelar som 
förbundet erhållit eller kommer att erhålla för egen 
räkning redovisas som intäkt. Intäkter värderas, om 
inget särskilt anges nedan, till verkliga värdet av det 
som erhållits eller kommer att erhållas.
Bidrag redovisas som intäkt när villkoren för att 
erhålla bidraget har uppfyllts. Erhållna bidrag 
redovisas som skuld till dess villkoren för att erhålla 
bidraget uppfylls.Statsanslag via Riksidrottsförbundet 
intäktsredovisas i den period anslagen avser, hit 
hör organisationsstöd för SF. Verksamhetsstöd och 
projektstöd är villkorade bidrag och intäktsredovisas 
i samma period som villkoren uppfylls.
Uppdragsersättningar och tjänster intäktsredovisas 
efter utförande.
Sponsorintäkter (samarbetsavtal) intäktsredovisas i 
takt med fakturering enligt avtal. Medlemsavgifter 
omfattar inbetalningar för medlemskap i Svenska 
Innebandyförbundet. Nettoomsättning består av 
försäljningsintäkter, tävlingsintäkter, licenser och 
övergångar samt intäkter rörande SM-finalen.

Ej nyttjade bidrag
Villkorade bidrag från Riksidrottsförbundet som ej 
nyttjats per 30 april under verksamhetsåret skuldförs 
för användning under kommande verksamhetsår.

Koncernredovisning

Konsolideringsmetod
Koncernredovisningen har upprättats enligt 
förvärvsmetoden. Detta innebär att förvärvade 
verksamheters identifierbara tillgångar och skulder 
redovisas till marknadsvärde enligt upprättad 
förvärvsanalys.

Transaktioner mellan koncernföretag
Koncerninterna fordringar och skulder samt 
transaktioner mellan koncernföretag liksom 
orealiserade vinster elimineras i sin helhet. 
Orealiserade förluster elimineras också såvida inte 
transaktionen motsvarar ett nedskrivningsbehov.

Förändring av internvinst under räkenskapsåret har 
elimineras i koncernresultaträkningen.

Eget Kapital
Eget kapital utgörs av Balanserat kapital, Årets 
resultat och Ändamålsbestämda medel. I 
ändamålsbestämda medel ingår avsättningar för 
åtaganden som ska infrias i framtiden. När förbundet 
belastas med kostnader för ändamålet redovisas 
dessa i resultaträkningen. Upplösning sker därefter av 
för ändamålet avsatta medel under eget kapital med 
motsvarande belopp.
 
Anläggningstillgångar
Materiella och immateriella anläggningstillgångar 
värderas till anskaffningsvärde minskat med 
avskrivningar enligt plan. Avskrivning görs 
systematiskt över den bedömda nyttjandeperioden. 
Inventarier skrivs av på 3-5 år. Kostnad för 
korttidsinventarier tas direkt, datorer räknas hit.

Not 1 Redovisnings- och värderingsprinciper

NOTER
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NOT 3 NETTOOMSÄTTNING KONCERNEN

NETTOOMSÄTTNINGEN  
FÖRDELAR SIG ENLIGT FÖLJANDE

2023-05-01-
2024-04-30

2022-05-01-
2023-04-30

Tävlingsintäkter 11 729 900 11 331 700

Kursintäkter 528 600 448 000

Sponsring, reklam, annonser 21 613 681 13 950 614

Licenser och övergångar 23 684 790 23 042 758

Försäljning 1 005 215 835 043

Deltagaravgifter 693 500 367 400

Biljetter 4 976 090 3 797 232

Övriga intäkter 1 152 163 3 948 058

65 383 939 57 720 805

NOT 3 NETTOOMSÄTTNING MODERFÖRBUNDET

NETTOOMSÄTTNINGEN  
FÖRDELAR SIG ENLIGT FÖLJANDE

2023-05-01-
2024-04-30

2022-05-01-
2023-04-30

Tävlingsintäkter 11 729 900 11 331 700

Kursintäkter 528 600 448 000

Sponsring, reklam, annonser 11 722 981 12 555 110

Licenser och övergångar 23 684 790 23 042 758

Försäljning 1 005 215 835 043

Deltagaravgifter 693 500 367 400

Biljetter 262 973 0

Övriga intäkter 6 260 360 5 179 568

55 888 319 53 759 579

Finansiella instrument
Långfristiga innehav klassificeras som 
finansiell anläggningstillgång och värderas till 
anskaffningsvärde. Om det verkliga värdet minskat 
och denna värdenedgång kan antas vara varaktig görs 
nedskrivning till det verkliga värdet.

Kundfordringar/kortfristiga fordringar
Kundfordringar och kortfristiga fordringar redovisas 
som omsättningstillgångar till det belopp som 
förväntas bli inbetalt efter avdrag för individuellt 
bedömda osäkra fordringar.

Leasingavtal
Samtliga leasingavtal redovisas som operationella, dvs 
leasingavgiften (inklusive första förhöjd hyra) redovisas 
linjärt över leasingperioden.

Ersättningar till anställda
Kortfristiga ersättningar
Kortfristiga ersättningar utgörs av lön, sociala avgifter, 
betald semester, betald sjukfrånvaro, sjukvård och 
bonus.

Kortfristiga ersättningar redovisas som en kostnad 
och en skuld då det finns en legal eller informell 
förpliktelse att betala ut en ersättning.

Ersättningar till anställda efter avslutad anställning
Ersättningar vid uppsägning utgår då förbundet 
beslutar att avsluta en anställning före den normala 
tidpunkten för anställningens upphörande eller då en 
anställd accepterar ett erbjudande om frivillig avgång 
i utbyte mot sådan ersättning. Om ersättningen inte 
ger förbundet någon framtida ekonomisk fördel 
redovisas en skuld och en kostnad när förbundet har 
en legal eller informell förpliktelse att lämna sådan 
ersättning. Ersättningen värderas till den bästa 
uppskattningen av den ersättning som skulle krävas 
för att reglera förpliktelsen på balansdagen.

Kassaflödesanalys
Kassaflödesanalysen Upprättas enligt indirekt metod 
och utgår från verksamhetsresultat inom den löpande 
verksamheten. Verksamhetsresultatet justeras med 
icke kassaflödespåverkande poster och för periodens 
förändringar av kundfordringar, leverantörsskulder 
och förändringar i andra rörelsefordringar 
och rörelseskulder. Kassaflödeseffekt från 
investeringsverksamhet och finansieringsverksamhet 
justeras också för. I likvida medel ingår kassa och 
bankmedel.

Not 1 Redovisnings- och värderingsprinciper forts.

NOT 2 BIDRAG - KONCERNEN/MODERFÖRBUNDET

BIDRAG OCH OFFENTLIGA BIDRAG  
REDOVISADE I RESULTATRÄKNINGEN

2023-05-01-
2024-04-30

2022-05-01-
2023-04-30

Organisationsstöd 12 606 667 11 442 666

Verksamhetsstöd Barn & Ungdom 15 620 000 14 720 000

Verksamhetsstöd Vuxenidrott 615 000 660 000

Verksamhetsstöd Paraidrott 1 140 000 1 120 000

Verksamhetsstöd Elitidrott 2 550 000 2 550 000

Återstartsstöd 6 783 351 12 379 100

Projektstöd SF 819 915 536 153

Övriga bidrag 703 629 1 030 207

40 838 562 44 438 126
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NOT 4 EXTERNA KOSTNADER KONCERNEN

2023-05-01
-2024-04-30

2022-05-01
-2023-04-30

Kansli och kontorskostnader 6 342 821 6 313 325

Styrelse och VU kostnader 1 377 188 1 014 046

Tävling 1 509 324 1 596 425

Landslag 9 305 980 12 751 842

Domare 6 406 769 6 919 300

Utveckling 7 374 079 7 395 041

Media och information 5 187 935 5 506 607

Demokratikostnader 4 712 661 4 976 753

Marknad 8 338 064 6 578 810

iBIS-kostnader 2 729 015 2 756 443

Administrativa kostnader 2 884 107 3 824 439

Arrangemang 3 849 274 3 933 438

Inkludering 2 372 429 2 643 355

SDF Utveckling 780 046 115 048

Svensk Innebandys App 1 307 494 1 069 172

Revisionsarvode-revision 233 250 249 485

Revisionsarvode-rådgivning 60 175 0

VM2024-kostnader 4 895 171 51 186

SMFinal-kostnader 5 532 109 4 188 408

75 197 891 71 883 123

NOT 4 EXTERNA KOSTNADER MODERFÖRBUNDET

2023-05-01
-2024-04-30

2022-05-01
-2023-04-30

Kansli och kontorskostnader 6 342 821 6 313 325

Styrelse och VU kostnader 1 377 188 1 014 046

Tävling 1 509 324 1 596 425

Landslag 9 305 980 12 751 842

Domare 6 406 769 6 919 300

Utveckling 7 374 079 7 395 041

Media och information 5 187 935 5 506 607

Demokratikostnader 4 712 661 4 976 753

Marknad 8 338 064 6 218 288

iBIS-kostnader 2 729 015 2 756 443

Administrativa kostnader 2 884 107 3 863 168

Arrangemang 3 849 274 3 933 438

Inkludering 2 372 429 2 643 355

SDF Utveckling 780 046 115 048

Svensk Innebandys App 1 307 494 1 069 172

Revisionsarvode-revision 233 250 249 485

Revisionsarvode-rådgivning 60 175

62 609 202 71 883 123
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NOT 5 MEDELTALET ANSTÄLLDA, LÖNER, ANDRA ERSÄTTNINGAR  
OCH SOCIALA KOSTNADER - KONCERNEN

2023-05-01
-2024-04-30

2022-05-01
-2023-04-30

MEDELANTALET ANSTÄLLDA

Kvinnor 15 14

Män 26 25

41 39

LÖNER OCH ANDRA ERSÄTTNINGAR

Generalsekreterare (GS) 836 500 1 430 000

Övriga tjänstemän 18 687 610 15 907 414

Landslagsledning 2 115 567 1 859 576

Styrelsearvoden 630 000 507 150

Ersättningar övriga 3 740 783 4 684 550

26 010 460 24 388 690

SOCIALA KOSTNADER

Övriga sociala avgifter enligt lag och avtal 8 415 559 7 821 660

Pensionskostnader personal 1 849 301 1 687 739

Pensionskostnader GS 305 072 470 538

10 569 932 9 979 937

Totala löner, ersättningar, sociala kostnader och pensionskostnader 36 580 392 34 368 627

NOT 5 MEDELTALET ANSTÄLLDA, LÖNER, ANDRA ERSÄTTNINGAR  
OCH SOCIALA KOSTNADER - MODERFÖRBUNDET

2023-05-01
-2024-04-30

2022-05-01
-2023-04-30

MEDELANTALET ANSTÄLLDA

Kvinnor 15 14

Män 26 25

41 39

LÖNER OCH ANDRA ERSÄTTNINGAR

Generalsekreterare (GS) 836 500 1 430 000

Övriga tjänstemän 18 541 750 15 817 302

Landslagsledning 2 115 567 1 859 576

Styrelsearvoden 630 000 507 150

Ersättningar övriga 3 703 679 4 657 251

25 827 496 24 271 279

SOCIALA KOSTNADER

Övriga sociala avgifter enligt lag och avtal 8 355 987 7 792 588

Pensionskostnader personal 1 849 301 1 687 739

Pensionskostnader GS 305 072 470 538

10 510 360 9 950 865

Totala löner, ersättningar, sociala kostnader och pensionskostnader
36 337 856 34 222 144
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NOT 6 INVENTARIER - KONCERNEN/MODERFÖRBUNDET

2024-04-30 2023-04-30

Ingående anskaffningsvärden 2 975 094 2 911 064

Inköp 0 64 030

Försäljningar/utrangeringar 0 0

Utgående ackumulerade anskaffningsvärden 2 975 094 2 975 094

Ingående avskrivningar -2 791 400 -2 786 064

Försäljningar/utrangeringar 0 0

Årets avskrivningar -21 343 -5 336

Utgående ackumulerade avskrivningar -2 812 743 -2 791 400

Utgående redovisat värde 162 351 183 694

Redovisat värde utgörs av ej avskrivningsbara inventarier.

NOT 8 LÅNGFRISTIGA FORDRINGAR - KONCERNEN/MODERFÖRBUNDET

2024-04-30 2023-04-30

Lån till IFF 133 105 191 807

Utgående redovisat värde 133 105 191 807

För lånet har ställts följande säkerheter:
Som säkerhet för lånet är Svenska Innebandyförbundets årliga inbetalning av medlemsavgift till IFF.  
Lånet började amorteras på 2022.

NOT 7 AKTIER I DOTTERFÖRETAG - MODERFÖRBUNDET

Namn Kapitalandel % Rösträttsandel % Antal andelar Redovisat värde

Svensk Innebandy 
Försäljnings AB

100 100 500 4 550 000

4 550 000

Namn Org.nr Säte Eget kapital Resultat

Svensk Innebandy 
Försäljnings AB

556937-4324 Stockholm 461 626 -3 337 093

NOT 9 FÖRUTBETALDA KOSTNADER OCH UPPLUPNA INTÄKTER

KONCERNEN 2024-04-30 2023-04-30

Förutbetald hyra förbundskansliet 32 009 61 831

Förutbetald kostnad landslag 169 858 15 106

Förutbetald kostnad licensförsäkring 666 667 0

Förutbetald kostnad RIG-resan 0 109 000

Skolsamverkan RF 0 319 000

Champions Cup 0 289 415

Upplupna ränteintäkter 213 094 153 995

Upplupen försäljning webshop 92 003 107 344

Övriga poster 429 677 693 887

Förutbetalda VM-kostnader 1 454 677 821 086

Upplupen intäkt SM-final 1 647 658 1 464 408

4 705 643 4 035 072

MODERFÖRBUNDET

Förutbetald hyra förbundskansliet 32 009 61 831

Förutbetald kostnad Landslag 169 858 15 106

Förutbetald kostnad licensförsäkring 666 667 0

Förutbetald kostnad RIG-resan 0 109 000

Skolsamverkan RF 0 319 000

Champions Cup 23/24 0 289 415

Upplupna ränteintäkter 213 094 153 995

Upplupen intäkt försäljning webshop 92 003 107 344

Övriga poster 429 677 693 887

1 603 308 1 749 578
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Revisionsberättelse 
Till förbundsmötet i Svenska Innebandyförbundet, org.nr 813200-3487 

Rapport om årsredovisningen och koncernredovisningen 

Uttalanden 
Vi har utfört en revision av årsredovisningen och koncernredovisningen för Svenska 
Innebandyförbundet för räkenskapsår 1 maj 2023 till 30 april 2024.  

Enligt vår uppfattning har årsredovisningen och koncernredovisningen upprättats i enlighet med 
årsredovisningslagen och ger en i alla väsentliga avseenden rättvisande bild av förbundets och 
koncernens finansiella ställning per den 30 april 2024 och av dessas finansiella resultat och 
kassaflöde för året enligt årsredovisningslagen. Förvaltningsberättelsen är förenlig med 
årsredovisningens och koncernredovisningens övriga delar.  

Grund för uttalanden 
Vi har utfört revisionen enligt International Standards on Auditing (ISA) och god revisionssed i Sverige. 
Vårt ansvar enligt dessa standarder beskrivs närmare i avsnittet Revisorns ansvar. 

Vi är oberoende i förhållande till moderförbundet och koncernen enligt god revisorssed i Sverige och 
har i övrigt fullgjort vårt yrkesetiska ansvar enligt dessa krav. 

Vi anser att de revisionsbevis vi har inhämtat är tillräckliga och ändamålsenliga som grund för våra 
uttalanden. 

 

Annan information än årsredovisningen och koncernredovisningen 
Den andra informationen består av rapport Svensk Innebandys verksamhetsberättelse 2023/2024 som 
vi inhämtade före datumet för denna revisionsberättelse. Det är styrelsen och generalsekreteraren 
som har ansvaret för den andra informationen. 

Vårt uttalande avseende årsredovisningen och koncernredovisningen omfattar inte denna information 
och vi gör inget uttalande med bestyrkande avseende denna andra information. 

I samband med vår revision av årsredovisningen och koncernredovisningen är det vårt ansvar att läsa 
den information som identifieras ovan och överväga om informationen i väsentlig utsträckning är 
oförenlig med årsredovisningen och koncernredovisningen. Vid denna genomgång beaktar vi även 
den kunskap vi i övrigt inhämtat under revisionen samt bedömer om informationen i övrigt verkar 
innehålla väsentliga felaktigheter. 

Om vi, baserat på det arbete som har utförts avseende denna information, drar slutsatsen att den 
andra informationen innehåller en väsentlig felaktighet, är vi skyldiga att rapportera detta. Vi har inget 
att rapportera i det avseendet. 

 

NOT 10 SKULD EJ NYTTJADE BIDRAG

KONCERNEN/MODERFÖRBUNDET 2024-04-30 2023-04-30

Projektstöd RF 900 000 719 915

Landslag Projekt 400 000 400 000

Landslagsstöd 1 280 000 875 000

Verksamhetsstöd Barn & Ungdom 7 815 000 7 810 000

Verksamhetsstöd Vuxenidrott 390 000 395 000

Verksamhetsstöd Paraidrott 885 000 645 000

Återstartsstöd 1 888 008 8 727 080

13 558 008 19 571 995

NOT 11 UPPLUPNA KOSTNADER OCH FÖRUTBETALDA INTÄKTER

KONCERNEN 2024-04-30 2023-04-30

Upplupna sociala avgifter 733 296 690 078

Semesterlöner 2 944 927 2 992 059

Upplupna social avgifter semster-
löneskuld

925 297 938 902

Upplupen löneskatt 709 288 724 816

Förutbetalt RF-bidrag 2 120 000 2 091 666

Övriga förutbetalda intäkter 549 699 290 000

Övriga upplupna kostnader 2 085 585 270 000

Upplupen kostnad SM-final 234 026

Förutbetald intäkt VM2024 473 416

10 775 534 7 997 521

MODERFÖRBUNDET 2024-04-30 2023-04-30

Upplupna sociala avgifter 733 296 683 962

Semesterlöner 2 944 927 2 992 059

Upplupna sociala avgifter semes-
terlöneskuld

925 297 938 902

Upplupen löneskatt 709 288 716 232

Förutbetalt RF-bidrag 2 120 000 2 091 666

Övriga förutbetalda intäkter 549 699 290 000

Övriga upplupna kostnader 2 085 584 270 000

10 068 091 7 982 821

76 77 
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Styrelsens och generalsekreterarens ansvar 
Det är styrelsen och generalsekreteraren som har ansvaret för att årsredovisningen och 
koncernredovisningen upprättas och att de ger en rättvisande bild enligt årsredovisningslagen. 
Styrelsen och generalsekreteraren ansvarar även för den interna kontroll som de bedömer är 
nödvändig för att upprätta en årsredovisning och koncernredovisning som inte innehåller några 
väsentliga felaktigheter, vare sig dessa beror på oegentligheter eller på misstag. 

Vid upprättandet av årsredovisningen och koncernredovisningen ansvarar styrelsen och 
generalsekreteraren för bedömningen av förbundets förmåga att fortsätta verksamheten. De upplyser, 
när så är tillämpligt, om förhållanden som kan påverka förmågan att fortsätta verksamheten och att 
använda antagandet om fortsatt drift. Antagandet om fortsatt drift tillämpas dock inte om styrelsen och 
generalsekreteraren avser att upphöra med verksamheten eller inte har något realistiskt alternativ till 
att göra detta.  

Revisorns ansvar 
Våra mål är att uppnå en rimlig grad av säkerhet om huruvida årsredovisningen och 
koncernredovisningen som helhet inte innehåller några väsentliga felaktigheter, vare sig dessa beror 
på oegentligheter eller på misstag, och att lämna en revisionsberättelse som innehåller våra 
uttalanden. Rimlig säkerhet är en hög grad av säkerhet, men är ingen garanti för att en revision som 
utförs enligt ISA och god revisionssed i Sverige alltid kommer att upptäcka en väsentlig felaktighet om 
en sådan finns. Felaktigheter kan uppstå på grund av oegentligheter eller misstag och anses vara 
väsentliga om de enskilt eller tillsammans rimligen kan förväntas påverka de ekonomiska beslut som 
användare fattar med grund i årsredovisningen och koncernredovisningen. 

Som del av en revision enligt ISA använder vi professionellt omdöme och har en professionellt 
skeptisk inställning under hela revisionen. Dessutom: 

• identifierar och bedömer vi riskerna för väsentliga felaktigheter i årsredovisningen och 
koncernredovisningen, vare sig dessa beror på oegentligheter eller på misstag, utformar och utför 
granskningsåtgärder bland annat utifrån dessa risker och inhämtar revisionsbevis som är 
tillräckliga och ändamålsenliga för att utgöra en grund för våra uttalanden. Risken för att inte 
upptäcka en väsentlig felaktighet till följd av oegentligheter är högre än för en väsentlig felaktighet 
som beror på misstag, eftersom oegentligheter kan innefatta agerande i maskopi, förfalskning, 
avsiktliga utelämnanden, felaktig information eller åsidosättande av intern kontroll. 

• skaffar vi oss en förståelse av den del av förbundets interna kontroll som har betydelse för vår 
revision för att utforma granskningsåtgärder som är lämpliga med hänsyn till omständigheterna, 
men inte för att uttala oss om effektiviteten i den interna kontrollen. 

• utvärderar vi lämpligheten i de redovisningsprinciper som används och rimligheten i styrelsens och 
generalsekreterarens uppskattningar i redovisningen och tillhörande upplysningar. 

• drar vi en slutsats om lämpligheten i att styrelsen och generalsekreteraren använder antagandet 
om fortsatt drift vid upprättandet av årsredovisningen och koncernredovisningen. Vi drar också en 
slutsats, med grund i de inhämtade revisionsbevisen, om huruvida det finns någon väsentlig 
osäkerhetsfaktor som avser sådana händelser eller förhållanden som kan leda till betydande tvivel 
om förbundets förmåga att fortsätta verksamheten. Om vi drar slutsatsen att det finns en väsentlig 
osäkerhetsfaktor, måste vi i revisionsberättelsen fästa uppmärksamheten på upplysningarna i 
årsredovisningen och koncernredovisningen om den väsentliga osäkerhetsfaktorn eller, om 
sådana upplysningar är otillräckliga, modifiera uttalandet om årsredovisningen och 
koncernredovisningen. Våra slutsatser baseras på de revisionsbevis som inhämtas fram till 
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datumet för revisionsberättelsen. Dock kan framtida händelser eller förhållanden göra att en 
förening inte längre kan fortsätta verksamheten. 

• utvärderar vi den övergripande presentationen, strukturen och innehållet i årsredovisningen och 
koncernredovisningen, däribland upplysningarna, och om årsredovisningen och 
koncernredovisningen återger de underliggande transaktionerna och händelserna på ett sätt som 
ger en rättvisande bild. 

• inhämtar vi tillräckliga och ändamålsenliga revisionsbevis avseende den finansiella informationen 
för enheterna eller affärsaktiviteterna inom koncernen för att göra ett uttalande avseende 
koncernredovisningen. Vi ansvarar för styrning, övervakning och utförande av koncernrevisionen. 
Vi är ensamt ansvariga för våra uttalanden.  

Vi måste informera styrelsen om bland annat revisionens planerade omfattning och inriktning samt 
tidpunkten för den. Vi måste också informera om betydelsefulla iakttagelser under revisionen, 
däribland eventuella betydande brister i den interna kontrollen som vi identifierat. 

Rapport om andra krav enligt lagar och andra författningar 

Uttalande 
Utöver vår revision av årsredovisningen och koncernredovisningen har vi även utfört en revision av 
styrelsens  förvaltning för Svenska Innebandyförbundet för räkenskapsåret 1 maj 2023 till 30 april 
2024. 

Vi tillstyrker att förbundsmötet beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

Grund för uttalande 
Vi har utfört revisionen enligt god revisionssed i Sverige. Vårt ansvar enligt denna beskrivs närmare i 
avsnittet Revisorns ansvar. Vi är oberoende i förhållande till moderförbundet och koncernen enligt god 
revisorssed i Sverige och har i övrigt fullgjort vårt yrkesetiska ansvar enligt dessa krav. 

Vi anser att de revisionsbevis vi har inhämtat är tillräckliga och ändamålsenliga som grund för vårt 
uttalande. 

Styrelsens ansvar 
Det är styrelsen som har ansvaret för förvaltningen.  

Revisorns ansvar 
Vårt mål beträffande revisionen av förvaltningen, och därmed vårt uttalande, är att inhämta 
revisionsbevis för att med en rimlig grad av säkerhet kunna bedöma om någon styrelseledamot i något 
väsentligt avseende företagit någon åtgärd eller gjort sig skyldig till någon försummelse som kan 
föranlda ersättningsskyldighet mot förbundet.  

Rimlig säkerhet är en hög grad av säkerhet, men ingen garanti för att en revision som utförs enligt god 
revisionssed i Sverige alltid kommer att upptäcka åtgärder eller försummelser som kan föranleda 
ersättningsskyldighet mot förbundet. 

Som en del av en revision enligt god revisionssed i Sverige använder vi professionellt omdöme och 
har en professionellt skeptisk inställning under hela revisionen. Granskningen av förvaltningen grundar 
sig främst på revisionen av räkenskaperna. Vilka tillkommande granskningsåtgärder som utförs 
baseras på vår professionella bedömning med utgångspunkt i risk och väsentlighet. Det innebär att vi 

79 78



  Svenska Innebandyförbundet, 813200-3487 

 

4 av 4 

fokuserar granskningen på sådana åtgärder, områden och förhållanden som är väsentliga för 
verksamheten och där avsteg och överträdelser skulle ha särskild betydelse för förbundets situation. 
Vi går igenom och prövar fattade beslut, beslutsunderlag, vidtagna åtgärder och andra förhållanden 
som är relevanta för vårt uttalande. 

 

 

 

Stockholm den dag som framgår av vår elektroniska underskrift 

Öhrlings PricewaterhouseCoopers AB 

 

 

Martin Nääs 
Auktoriserad revisor 
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Hemsida: www.innebandy.se

Kontakt: info@innebandy.se
 

Telefon: 08-514 274 00

SVENSKA INNEBANDYFÖRBUNDET

@svenskainnebandyforbundet

@svenskinnebandy


